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ACTA PLE NÚM. 13/05 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 27 
D’OCTUBRE DE 2005 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 27 D’OCTUBRE DE 2005 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-set d’octubre de dos mil cinc, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
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Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENT 
 
Amb veu i vot 
 
No excusa 
 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 12/05, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 29 de setembre d'enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 En primer lloc pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que a l’últim 
paràgraf de la pàgina 46 posa: 
 
 “... quan ho defensava el companya Tardà, ...” 
 
 i evidentment és: 
 
 “...quan ho defensava el company Tardà, ...”   
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 ESMENES APROVADES 
 
 A l’últim paràgraf de la pàgina 46 ha de dir: 
 
 “...quan ho defensava el company Tardà, ...”   
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 4601/05 de data 29 de setembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposa de provisió interina d'un lloc de treball d'Auxiliar 
Administratiu/va a l’Escola Municipal de Música, per poder atendre les 
funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència de 
la renúncia a la seva condició de funcionària interina de la senyora Mireia 
López Moles, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
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 Atès que del passat concurs-oposició per proveir reglamentàriament 
les vacants d’Administratiu/va d’aquest Ajuntament n’ha quedat una plaça 
deserta i que tots els aspirants que el van superar ja estan treballant,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari recórrer a 
persones que hagin treballat com Auxiliar Administratius/ves mitjançant els 
Plans d’Ocupació Municipal d’enguany,  
 
 Atès que la senyora Olga Pla Gorgas ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03423A012000, 03423A012100, 03423A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la plaça 
vacant deixada per la funcionària interina d’aquest Ajuntament, senyora 
Mireia López Moles, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la senyora Olga Pla Gorgas, 
en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificada en el grup D, amb efectes 19 de setembre de 2005 i 
durant un període màxim de tres mesos, fins el dia 19 de desembre 
d’enguany, tal i com estableix la llei, i mentre romangui en aquesta situació 
administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel seu 
nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament i específicament 
el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les 
funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Olga Pla Gorgas al lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu/va al departament de l’Institut Municipal d’Educació, 
assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
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 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a una contractació per 
cobrir una baixa en l’Escola Municipal de Música.  
 
 
  Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.2.- Decret núm. 4717/05 de data 6 d’octubre. 
 
 “Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, 
referent a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, senyor Juan Rubio Pérez, que ocupa una plaça de Tècnic 
Auxiliar, als efectes de garantir el normal funcionament del Dept. de Treball, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a persones que hagin treballat fent tasques similars mitjançant els 
Plans d’Ocupació d’enguany,  
 
 Atès que el senyor Vicente Fernández Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 322E0 13100 de Personal laboral eventual / TRB-FORM., 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de la incapacitat temporal del senyor Juan Rubio Pérez. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Vicente Fernández Vaz, en qualitat de Subaltern, perquè cobreixi la 
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incapacitat temporal del senyor Juan Rubio Pérez, des del dia 27/09/2005 
fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 
Subaltern, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret és per cobrir la incapacitat laboral 
d’un treballador.  
 
  Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.3.- Decret núm. 4747/05 de data  7 d’octubre. 
 
 “Vist l’acord de Ple de 29 de juny de 2005 en el que s’acordava 
iniciar expedient de la contractació d’obres i reparació de les infraestructures 
urbanes i aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratives Particulars 
de la Contractació i el Plec de Condicions Tècniques . 
 
 Atès que l’esmentat Plec està en fase d’informació pública finalitzant 
el termini de presentació d’ofertes el dia 10 d’octubre del 2005. 
 
 Atès que és voluntat d’aquest Ajuntament efectuar modificacions al 
Plec per tal d’adaptar millor el contingut del mateix a les necessitat municipals 
i a l’interès públic. 
 
 Atès que no es lesiona cap dret al no haver finalitzat el període de 
presentació d’ofertes. 
 
 Vist l’informe emès al respecte pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni . 
 
 Vist l’article 21 k de la llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de las 
Bases de Règim Local, i demés concordants, i en relació a les atribucions de 
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l’Alcalde, en matèries de la seva competència, inclusiu les delegades a un altre 
òrgan, i en cas d’urgència, en matèries de la competència del Ple, donant 
compta al mateix a la propera sessió que celebri, per a la seva ratificació 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Deixar sense efecte l’acord adoptat en el Ple de 29 de juny 
de 2005 següent: 
 
 “Primer.- Iniciar expedient de la següent contractació : 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte: Obres de conservació i reparació de les infraestructures 
urbanes.   
Tramitació: Ordinària 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratives 
Particulars de la contractació i el Plec de Condicions Tècniques que figuren 
com annexos I i II 

 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual amb aplicació 
als exercicis i pels imports següents: 
 
Exercici     Partida Pressupostària                                      Import 
 
2006  51 511 A0 6110400    1.001.687,33 
2006      14 511 A0 6110400          500.843,67 
2007      51 511 A0 6110400          676.138,50 
2007      14 511 A0 6110400          225.379,50
     
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos i sotmetre 
l’eficàcia d’aquest contracte a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient per l’exercici 2006 i 2007, en el que normalment hi ha crèdit. 
 
 Quart.- Convocar concurs per a l’adjudicació de l’esmentada 
contractació, de conformitat amb l’article 75 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, donant publicitat a la licitació mitjançant anunci 
en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Establir que en el present procediment si procedeix revisió 
de preus conforme a l’establert al Plec de Condicions Particular. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal així 
com al Departament de  Via Pública. 
 
 Setè.- Facultar al Tinent d’Alcalde de Interior i Comerç, per a la 
firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a l’execució 
dels acords que antecedeixen.” 
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 Segon.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal 
així com al Departament de  Via Pública. 
 
 Tercer. Donar publicitat d’aquest acords, mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Quart.- Ratificar els presents acords a la propera sessió plenària 
que es celebri.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret és per fer una modificació del plec 
de la contractació que -si no recordo malament- ve per urgència, i que fa 
referència al contracte de conservació i reparació d’infraestructures urbanes.    
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.4.- Decret núm. 4759/05 de data 10 d’octubre. 
 
 “Vist l’informe emes pel Departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social, referent a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de 
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Antonia González Alcazar, que ocupa 
una plaça de Treballadora Familiar, als efectes de garantir el normal 
funcionament del servei, 
 
 Atès que la senyora Montserrat Fuster Bonfill, ha prestat serveis 
amb anterioritat en aquest Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta 
Organització, i reuneix el perfil i condicions laborals per poder atendre amb 
diligència aquesta activitat temporal, com Treballadora Familiar, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P2 13100 de Personal laboral eventual / Gent Gran, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4è del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar temporalment a 
la senyora Montserrat Fuster Bonfill, com a Treballadora Familiar al 
Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social. 
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 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Montserrat Fuster Bonfill, en qualitat de Treballadora Familiar, 
perquè substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Antonia González 
Alcazar, des del dia 3/10/2005 i fins la seva reincorporació, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Treballadora Familiar del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al 
Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, al de Recursos 
Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a una contractació 
temporal per una baixa d’una treballadora familiar.  
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
  
 2.5.- Decret núm. 4760/05 de data 10 d’octubre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir el període de vacances de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, senyor Domingo Hidalgo Martínez, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina Can 
Millars, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat en les instal·lacions esmentades,  
 
 Atès que el senyor Carlos Latorre Sanz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
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 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Subaltern a la Piscina Can Millars. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Carlos Latorre Sanz, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi al titular del 
lloc de treball senyor Domingo Hidalgo Hernández, des del dia 3-10-2005 fins 
a la seva reincorporació el dia 28-10-2005, o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 
Conserge de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a una contractació 
temporal per cobrir una baixa d’un subaltern a la piscina Can Millars.  
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
  2.6.- Decret núm. 4931/05 de data 14 d’octubre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d'Auxiliar 
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Administratiu/va a l’Institut Municipal d’Educació, per poder atendre les 
funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència de la 
incapacitat temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, 
senyora Antonia Catireneu Almarcha, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com Auxiliar 
Administratius/ves mitjançant els Plans d’Ocupació Municipal d’enguany,  
 
 Atès que la senyora Ana Maria Gámez Pérez  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03423A012000, 03423A012100, 03423A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir la incapacitat 
temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Antònia 
Catarineu Almarcha,  
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la senyora Ana Maria 
Gámez Pérez, en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes 6 d’octubre de 
2005 i fins a la seva reincorporació, i en tot cas per un període màxim de tres 
mesos, fins el dia 6 de gener de 2006, tal i com estableix la llei, i mentre 
romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació 
per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits 
essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament 
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i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Ana Maria Gámez Pérez al lloc de 
treball d’Auxiliar Administratiu/va al departament de l’Institut Municipal 
d’Educació, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a la contractació 
temporal d’una auxiliar administrativa per una baixa de la titular.  
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.7.- Decret núm. 4935/05 de data 14 d’octubre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir l’acumulació de la reducció del terç de 
la jornada de treball i de l’hora de lactància, així  com la llicència per vacances 
de la funcionària de carrera senyora Sílvia Sola Perea a l’Àrea de Secretaria 
General per poder atendre les funcions administratives que quedarien 
desateses per aquesta circumstància. 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per garantir el normal funcionament d’aquest servei, es fa necessari 
recórrer a persones que hagin treballat en el mateix departament,  
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 Atès que es proposa a la senyora Rosa Maria Martín López, que ha 
prestat serveis en el mateix Departament cobrint la baixa maternal de la 
senyora Sílvia Sola Perea, a plena satisfacció dels seus responsables, i disposa 
dels requisits, coneixements i  aptituds necessàries per la realització de les 
esmentades tasques en virtut de la seva experiència, 
  
 Atès que la senyora Rosa Maria Martí López  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03121D012000, 03121D012100, 03121D015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 3 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir l’acumulació 
del terç de la reducció de la jornada de treball i de l’hora de lactància materna, 
així com la posterior llicència per vacances de la funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, senyora Sílvia Sola Perea,  
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la senyora Rosa Maria 
Martín López, en qualitat d’Administrativa, enquadrada en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup C, amb efectes del dia 10 
d’octubre de 2005 i per un període màxim de tres mesos, tal com estableix la 
normativa vigent, o es pugui revocar la seva designació per qualsevol altre 
supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Rosa Maria Martín López al lloc de 
treball d’Administrativa a l’Àrea de Secretaria General, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a una contractació 
temporal per una baixa de la titular de la plaça.  
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 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.- Donar compte de l’acord de la Junta de Govern Local que a 
continuació s’indica.  
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes del seu coneixement, 
es dóna lectura de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, en la sessió 
que s'especifica, el text literal del qual és el següent: 
 
 Sessió celebrada el dia 28 de setembre d’enguany 
 
 MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA  
 
 Restar assabentats del contingut de la resolució del Conseller de 
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, pel qual 
s’atorga a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat un ajut per al 
desenvolupament del Projecte d’Intervenció Integral al barri de Sant Ildefons.  
 
 “Vist el contingut de la  Llei 2/2004, de 4 de juny, que té per 
objectiu dotar a les administracions catalanes d’instruments per tal 
d’intervenir en les millores dels barris, àrees urbanes i viles que, per les seves 
condicions requereixen d’atenció especial per part dels poders públics. 
 
 Atès que el Decret 369/2004, de 7 de setembre, del Departament de 
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya 
desenvolupa les previsions generals de l’esmentada Llei i regula les bases per a 
la concessió dels ajuts previstos en el Fons de Foment dels Barris de 
Catalunya. 
 
 Atès el que preveu la Resolució PTO/488/2005, de 28 de febrer, per 
la qual s’aprova la convocatòria i les bases reguladores que estableix el Decret 
369/2004, de 7 de setembre, publicada en el DOGC número 4333, de 1 de 
març de 2005. 
 
 Atès que per acord de la Junta de Govern Local d’aquest 
Ajuntament, en sessió celebrada en data 20 d’abril de 20005, es va aprovar, 
entre d’altres, la participació de l’Ajuntament en la convocatòria esmentada 
amb el Projecte d’Intervenció Integral al Barri de Sant Ildefons 2005-2008 i la 
presentació de la corresponen sol·licitud juntament amb la documentació 
requerida. 
 
 Donat que per Resolució del conseller de Política Territorial i Obres 
Públiques de la Generalitat de Catalunya, de 27 de juliol de 2005,  es va 
atorgar a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat un ajut total de 8.325.557,50 
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euros, desglossat en anualitats, del 2005 al 2009, per al desenvolupament del 
Projecte d’Intervenció Integral al Barri de Sant Ildefons. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa a la Junta de Govern Local l’adopció del  
següent 
 
     ACORD 
 
 Primer.-  Restar assabentats del contingut de la Resolució del 
conseller de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya, de 27 de juliol de 2005 , per la qual s’atorga a l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat un ajut total de 8.325.557,50 euros; desglossat en 
anualitats, del 2005 al 2009, per al desenvolupament del Projecte 
d’Intervenció Integral al Barri de Sant Ildefons. 
 
 Segon.-  Acceptar l’ ajut atorgat, al punt anterior, per un import 
total  de 8.325.557,50 euros per atendre parcialment el cost de la  realització 
de l’esmentat projecte. 
 
       Tercer.-  Presentar davant de la Conselleria de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya la documentació requerida per 
poder percebre l’abonament de l’ajut concedit i acceptat per aquest 
Ajuntament. 
 
       Quart.- Donar compte del contingut del present acord, pel seu 
coneixement, al Ple Municipal en la seva propera sessió que es celebri.”  
 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació del punt, manifestant que és per donar compte de l’acord de la 
Junta de Govern Local, referent a la resolució del Conseller de Política 
Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, que atorga a 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, dins d’allò que és la Llei de barris, un 
ajut de 8.325.557,50 euros, per al desenvolupament del Projecte d’Intervenció 
Integral al barri de Sant Ildefons. 
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que han estat al 
corrent de la primera convocatòria a la que ens vam presentar, on el barri de 
Sant Ildefons no va ser escollit i ens vam presentar en segona convocatòria i sí 
que va ser Sant Ildefons un dels barris triats. 
 
 Arran de la Junta de Govern, -tal com acaba de comentar el senyor 
Alcalde- he llegit que el projecte d’intervenció integral està valorat en 
8.325.557,50 euros. És evident que és una xifra important i l’Ajuntament 
també haurà de participar en una part. 
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 Atès que també en aquest Ple hi ha un punt més endavant on es 
parlarà que s’ha d’aprovar que alguns projectes siguin gestionats a través de 
l’empresa EMDUCSA, agrairíem que se’ns fes arribar el que va ser la memòria, 
pla d’activitats i pressupost que es va lliurar al seu dia i que al final se’ns ha 
subvencionat. 
 
 També hem sabut i sabem que existeix un CD que creiem que, com 
a Grup Municipal que pertany a aquest Ajuntament, hauríem de tenir una 
còpia i, res més, simplement deixar constància i en el cas que aquest sigui el 
procediment, entenem que en breu ens fareu arribar aquesta informació i que 
si no és així, agrairíem de quina forma ho hem de fer per tal de tenir còpia.    
 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
també sol·licita el mateix.  
 
 Novament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que aquest punt és per donar compte de l’acord, però em sembla 
que ja ho teniu, encara que ja ho confirmaré. 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, 
ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 4.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
24/2005 del pressupost de l’Ajuntament, per suplement de crèdit 
finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de 
despeses. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament de 
Medi Ambient per suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de 
despeses, motivada per la revisió i seguiment del Pla d’Acció Ambiental i la 
promoció de l’ús de les deixalleries, per import de 4.962,12 euros.  
 
 Vist l’escrit del Cap del Departament tècnic de Cultura, sol·licitant 
modificació de crèdit per suplement de crèdits amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivada per la contractació de la direcció artística del 
XII Festival Internacional de Pallassos de l’exercici 2006, per un import de 
8.955 euros. 
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 Vista la proposta de modificació de crèdits de l’Àrea de Via Pública, 
Manteniment i Serveis, de suplement de crèdit amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivada per compensar el dèficit existent entre 
diverses partides de l’Àrea, per un import total de 86.325 euros. 
 
 Vist l’escrit de la Mancomunitat de la Fontsanta, on ens 
comuniquen l’aportació corresponent a l’Ajuntament en relació al contracte del 
préstec concertat per al finançament de les obres del nou col·lector de la 
Fontsanta,  per un import de 6.000 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits de l’Àrea de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, de suplement de crèdit amb càrrec a 
baixes per anul·lació de despeses, motivada per compensar el dèficit existent 
entre partides del Departament, per un import de 25.000 euros. 
 
 Vist l’escrit del Cap del Departament de Joventut, Sr. Oscar Mestre, 
sol·licitant modificació de crèdits per suplement amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivada per les activitats organitzades vinculades a la 
ludoteca i als bucs d’assaig, per un import de 2.400 euros. 
 
 Vist l’escrit rebut de la Mancomunitat de municipis de l’Àrea 
metropolitana de Barcelona, en relació al percentatge corresponent a la 
Mancomunitat de la quantitat rebuda per aquest Ajuntament,  en concepte de 
Participació en els Ingressos de l’Estat corresponent a l’exercici 2004, i que 
ascendeix a 31.274,42 euros.   
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
24/2005 per  suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i  
baixes per anul·lació de despeses que es proposa, segons el següent detall i 
resum per capítols: 
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ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

03.451A0.13100 LABORAL EVENTUAL/DIR. I ADM. CULTURA 15.300,00 8.955,00 0,00 24.255,00

13.322E0.2210001 SUBMINISTRAMENT LLUM /FOMACIÓ 22.000,00 16.225,00 0,00 38.225,00

13.431B0.6230204 AIRE COND. I CALEF. BUCS MUSICALS 195.265,88 0,00 10.000,00 185.265,88

13.432C0.21301 VANDALISME (A) 24.048,00 0,00 24.000,00 48,00

13.432D0.21000 CONSERVACIÓ JARDINERIA 100.868,00 6.000,00 0,00 106.868,00

13.442B0.22719 C.P.S./RECOLLIDA ESCOMBRARIES 1.836.794,00 0,00 52.325,00 1.784.469,00

13.511A0.21000 REPARACIÓ VIES PÚBLIQUES 287.525,00 64.100,00 0,00 351.625,00

32.315A1.2200001 MAT.OFICINA NO INVENT./BENESTAR SOCIAL 4.051,00 1.000,00 0,00 5.051,00

32.315P2.22706 TREBALLS TECNICS/GENT GRAN 102.000,00 24.000,00 0,00 126.000,00

32.315P3.22706 TREBALLS TECNICS/INFANCIA 182.458,00 0,00 25.000,00 157.458,00

61.451D0.2260703 FESTIVAL DE PALLASSOS (A) 72.924,50 0,00 8.955,00 63.969,50

65.454B0.2260508 ACTIVITATS LUDOTECA 6.707,00 1.400,00 0,00 8.107,00

65.454B0.22743 C.P.S./LUDOTECA 25.745,63 0,00 1.400,00 24.345,63

65.454E0.2260536 BUCS D'ASSAIG 6.461,00 1.000,00 0,00 7.461,00

65.454E0.22706 C.P.S./BUCS D'ASSAIG 28.668,46 0,00 1.000,00 27.668,46

75.323A0.46300 MANCOMUNITAT FONTSANTA 103.902,95 6.000,00 0,00 109.902,95

75.911A0.46302 M.M.A.M.B./P.T.E. (A) 1.251.523,08 31.274,42 0,00 1.282.797,50

91.444A0.2260540 GESTIÓ ESPECIAL DE RESIDUS 6.000,00 0,00 4.962,12 1.037,88

91.444A2.2260207 PLA D'ACCIÓ AMBIENTAL (AGENDA LOCAL) 37.298,34 4.962,12 0,00 42.260,46

 TOTAL DESPESES   164.916,54 127.642,12 

      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.870.01 ROM. TRESORERIA/SUPLEMENT CRÈDIT 825.737,64 37.274,42 0,00 863.012,06

 TOTAL INGRESSOS   37.274,42 0,00 

 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

      Altes     Baixes 
Cap. I.- Despeses de personal 8.955,00 0,00 
Cap. II.- Compra béns i serveis 118.687,12 117.642,12 
Cap. IV.- Transferències corrents 37.274,42              0,00 
Cap. VI.- Inversions reals               . 0,00 10.000,00  
                TOTAL 164.916,54 127.642,12 
 
ESTAT D’INGRESSOS 

            Altes     Baixes 
Cap. VIII.- Actius financers 37.274,42 0,00  
                TOTAL 37.274,42 0,00 
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 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 En primer lloc pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes 
Galindo, per manifestar que aquest punt és per aprovar l’expedient de 
modificació de crèdits número 24/2005, que ja ha passat per la Comissió 
Informativa com és procedent.  
 
 És un conjunt de modificacions petites de molts departaments. Hi 
ha unes modificacions dels Departaments de Medi Ambient, de Cultura, de Via 
Pública. Uns ajuts a la Mancomunitat de la Fontsanta, a Salut Pública, a la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana i un altre del 
Departament de Joventut.  
 
 Són moltes petites  modificacions de crèdit on les altes pugen a 
164.916,54 euros, es financen amb 127.642,12 euros de baixes i la resta amb 
actius financers. Destaquen per importància -que no és massa gran, 24.000,- 
euros-, un programa de Benestar Social, de gent gran, i un increment de la 
partida de reparació de vies públiques de 64.100,- euros. 
 
 Com he dit, això es finança amb baixes per 127.000,- euros i 
Romanent de Tresoreria/suplement de crèdit per 37.274, 42 euros. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que normalment ens 
abstenim en totes les modificacions de crèdit, encara que entenem que 
algunes vegades són necessàries, però aquí la veritat és que amb tantes 
modificacions de crèdits a final d’any, el que sembla és que fem un pressupost 
paral·lel al que s’ha aprovat, que no té res a veure amb la destinació de 
partides que es fixa en un principi. 
 
 Hi ha una cosa en concret que no entenc d’aquesta modificació -que 
ja ho he comentat també en la Comissió Informativa- i en aquest cas la 
pregunta, si pot ser, la faig a l’Interventor. Penso que quan es tanca una 
partida que s’ha aprovat en pressupost, està destinada a un tema, en aquest 
cas vandalisme i la despesa passa a Via Pública, penso que això no està molt. 
Bé. Què passa?. És que es vol ocultar d’alguna manera a l’opinió pública que 
tenim brètols que trenquen el mobiliari públic, incloent-lo en la despesa 
normal de deteriorament del mobiliari per l’ús normal de la ciutadania?.  
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 Hi ha una despesa que nosaltres com a oposició, volem saber, i 
aleshores si aquesta partida que hi ha destinada per a això es passa a Via 
Pública, d’alguna manera ens confonem perquè s’inclou d’aquesta manera.  
 
 Nosaltres demanarem pel tancament d’aquest pressupost que es 
comptabilitzi exactament tot el que s’ha gastat en aquest tema. Crec que sí 
que es pot fer mitjançant les factures que s’han fet i si hem de comprovar 
factura per factura, encara que som un grup amb pocs recursos, a l’hora de 
controlar això, tenim veritable interès en saber quant gasten els ciutadans de 
Cornellà en els brètols que trenquen el mobiliari públic i que paguem tots. 
 
 De totes formes demanarem també algunes factures a Via Pública 
d’algunes coses que s’han fet. M’agradaria que aclarissin això, quan es tanca 
una partida gairebé totalment perquè em sembla que només han quedat 30 
euros, no ho veig lògic. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo per 
manifestar que és una partida de l’Àrea de Via Pública i, per tant, va a les 
despeses de manteniment de l’Àrea de Via Pública, siguin de vandalisme o 
siguin de reparacions en el carrer pels motius que siguin, i no hi ha cap 
ocultació de dades. Suposo que en el moment que s’hagi de tancar el 
pressupost no hi haurà cap inconvenient,  -i és possible comptablement- en 
poder donar compte de les quantitats que es destinen per part d’aquest 
Ajuntament a això que a vostè li preocupa i a nosaltres més, que som els que 
estem actuant.    
 
     
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 5.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenances 
Fiscals per a l’exercici de 2006. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les modificacions proposades de l’Ordenança: General de 
gestió, recaptació i inspecció i de les Ordenances Fiscals, per al proper exercici 
2006, les quals estan motivades per la necessitat d’actualitzar-les i adequar-
les, tant en el seu contingut econòmic com normatiu, a la legislació vigent, 
 
 Atès el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local 
de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, referent al procediment a  seguir en 
l’aprovació de les Ordenances, així com l’article 17 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei de les Hisendes 
Locals, relatius a l’ordenació de tributs per les Corporacions Locals,  
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenança: 
General de gestió, recaptació i inspecció i  de les Ordenances Fiscals que tot 
seguit s’indiquen, les quals, han de regir a l’exercici 2006, de conformitat amb 
l’annex  núm. 1 del present acord: 

 
Número Tribut 
 
2 Impost sobre activitats econòmiques. 
3 Impost sobre vehicles de tracció mecànica. 
4 Impost sobre l’increment de valor dels terrenys de naturalesa 

urbana. 
5 Impost sobre construccions, instal·lacions i obres. 
6 Taxa per expedició de documents administratius. 
7 Taxa per la utilització de l’escut del municipi. 
8 Taxa per serveis urbanístics. 
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9 Taxa per la intervenció administrativa en les activitats i     
instal·lacions. 

10 Taxa per recollida de residus comercials i/o industrials i d’altres 
serveis mediambientals. 

11 Taxa de cementiri municipal. 
12 Taxa per la retirada de vehicles abandonats o estacionats 

defectuosament o abusivament a la via pública. 
13 Taxa per serveis especials per espectacles o transports. 
14 Taxa per la utilització i prestació de serveis a Can Mercader. 
15 Taxa per l’ocupació de terrenys d’us públic amb mercaderies, 

materials de construcció, runa, tanques, puntals, estíntols, bastides 
i altres instal·lacions anàlogues. 

16 Taxa per les ocupacions del subsòl, el sòl i la volada de la via 
pública. 

17 Taxa per les entrades de vehicles en propietats particulars, les 
reserves  de la via pública permanents i reserves temporals (càrrega 
i descàrrega). 

18 Taxa per l’estacionament de vehicles de tracció mecànica en les vies 
públiques municipals. 

19 Taxa per l’ ocupació de terrenys d’ us públic per a activitats 
lucratives. 

20 Taxa per l’aprofitament i serveis dels mercats municipals. 
21 Taxa pels serveis d’inspecció sanitària en general, de consum i les 

d’anàlisis químiques, bacteriològiques de salubritat pública i 
ambiental relativa a la tinença de gossos i qualssevulla altres de 
naturalesa semblant. 

22 Taxa per la prestació de serveis i utilització d’instal·lacions 
Municipals. 

25 Taxa per la prestació de serveis en la ludoteca. 
28 Taxa per la utilització d’infrastructures instal·lacions en el  subsòl   

de la via pública de titularitat municipal i l’ocupació de la via 
pública amb armaris de serveis. 

 
 Segon.-  Exposar l’acord precedent al Tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un Diari de 
gran difusió de la província. 
 
 Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.-  Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, els acords adoptats 
d’aprovació provisional s’entenguin com a definitius. 
 
 Quart.-  Disposar, així mateix, que els acords definitius, incloent  
els provisionals elevats automàticament a aquesta categoria, i el text íntegre 
de les modificacions es publiquin en el Butlletí Oficial de la Província i que 
posteriorment entrin en vigor el dia 1 de gener del 2006.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que ja s’ha explicat amb amplitud en 
la Comissió Informativa, però per la pròpia importància del tema sí que 
requereix una explicació més detinguda. 
 
 Dir que l’any que acabarà d’aquí a uns mesos, nosaltres vàrem fer 
un increment d’ordenances treballant amb una hipòtesi d’inflació 
sensiblement inferior a l’actual. De fet, ens trobem que al mes de setembre, 
l’IPC per al conjunt d’Espanya ha ascendit a un 3,7%, és a dir, per sobre del 
3,5% que es va establir per a aquest exercici i que ben és cert que, avui per 
avui, pràcticament ningú s’atreveix a donar una xifra d’inflació real a 31 de 
desembre, ja no a nivell de Catalunya que supera el 4% sinó a nivell del 
conjunt d’Espanya. 
 
 En qualsevol cas, el Govern Municipal s’ha plantejat dos o tres 
objectius en el context de les ordenances per al pròxim exercici. El primer és 
que no hi hagi un creixement dels impostos en la ciutat de Cornellà, és a dir, 
que no hi hagi un increment de la pressió fiscal en termes reals, és a dir, 
increment menys inflació; el segon, que la revisió de l’IBI no tingui efectes o 
tingui l’efecte mínim possible en els impostos derivats i; tercer, mantenir el 
nivell d’ingressos per mantenir el nivell de funcionament. 
 
 En aquest sentit vull anunciar que, com a norma general, 
l’increment de les ordenances serà del 3,8%, que partint de la base de què 
l’IPC pot estar entre el 3,7% i el 3,9%, suposa mantenir la pressió fiscal en els 
termes reals de l’any actual, per a l’any vinent, que a més, en allò que fa 
referència a l’impost de vehicles de tracció mecànica, l’increment serà del 
2,67%, per una qüestió purament formal.  
 
 També vull anunciar que a efectes de l’impost d’increment del valor 
dels terrenys, la llei planteja la possibilitat de què quan es modifiqui el valor 
cadastral es pugui aplicar un coeficient reductor entre el 40-60%, i que en 
l’afany de l’Ajuntament de què –insisteixo de nou- la revisió del cadastre no 
produeixi increments d’impostos derivats, la decisió del Govern Municipal ha 
estat aplicar la reducció màxima que preveu la Llei,  que és la reducció del 
60% del valor, perquè la tarifa resultant estigui en la línia del creixement que 
plantegi l’Ajuntament i no d’un creixement pretès per la revisió dels valors 
cadastrals. 
 
 Aquestes Ordenances plantegen ajustos tècnics imprescindibles per 
perseguir una certa justícia fiscal i és que fa uns anys vam establir que 
l’impost de la construcció s’aplicava sobre uns mòduls perquè hi havia la 
insana costum de declarar -en molts casos- un import de l’obra inferior al cost 
real i per protegir-se l’Ajuntament -en línia amb molts ajuntaments- el que va 
fer és establir uns mòduls. Aquests mòduls no s’han actualitzat en els últims 
anys i en aquestes Ordenances s’actualitzen els mòduls als quals se’ls 
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apliquen les tarifes per calcular el pagament de l’impost sobre construccions i 
s’actualitza en aquest cas el mòdul en un 12%. 
 
 A la resta de taxes s’aplica un 3,8% també, amb l’excepció de la 
grua, ja que la grua -com tots/es sabeu- és un servei que presta un tercer, el 
servei té una exigència d’equilibri financer manifest perquè, de no produir-se 
l’equilibri financer, qui ho presta no tindria interès de fer-ho –lògicament-. Hi 
ha un informe per part de les persones responsables en el sentit de què les 
tarifes no estan cobrint el cost del servei i que les millores que s’han de fer, en 
aquest cas, l’adquisició de varis elements d’immobilitzats per a l’exercici que 
ve, doncs, lògicament, han de finançar-se amb el preu o la taxa de retirada de 
vehicles, sense entrar en consideracions de la part educativa i correctora de la 
inflació que lògicament té via sanció i via taxa recollida del vehicle.  
 
 Tot això ens permet dir com a conclusió final, que en termes 
generals els impostos es mantindran en termes reals el pròxim any. Que la 
vocació de l’Ajuntament ha estat precisament aquesta i no pas altra, mantenir 
aqueix nivell de pressió fiscal que està en la part mitja-baixa del nostre entorn 
i, per altre costat, també vull dir que aquestos ingressos, d’acord amb el 
pressupost que estem elaborant, garanteixen la prestació dels serveis que es 
pretenen per a l’any vinent i l’equilibri financer, que ha estat un pauta 
habitual en els últims anys en la nostra ciutat. 
 
 També anuncio que en el text que se sotmet a aprovació s’ha 
introduït, respecte del que es va informar en la Comissió Informativa, una 
modificació en el sentit d’incorporar en l’Ordenança que fa referència a la 
llicència de construcció, una proposta de bonificació del 95% de la quota de 
l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres per a aquelles empreses, 
institucions o persones que plantegin canviar un rètol que estigui en la via 
pública, i fer-ho en català, en l’idioma propi del país, i aprofitant una 
possibilitat legal que és declarar això d’interès especial cultural, el que fem és 
que incorporem aquesta bonificació del 95%, i la corresponent declaració 
d’interès especial. 
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, manifestant que hem estudiat la 
informació lliurada per part del Govern i voldríem fer una sèrie de reflexions. 
Per una banda, se’ns va informar que amb les dades que tindríem podríem fer 
una estimació d’ingressos, i no era possible fins avui que ja hem tingut la 
resta d’ingressos, ara sí que podrem saber quina part d’ingressos representa 
els ingressos que s’obtenen per preus públics i taxes i, per tant, quin 
percentatge representen del total d’ingressos. 
  
 Hem analitzat les dades, les noves taxes i preus públics i, és cert, 
que estan al voltant del 3,8%, en alguns casos un 3,7% o 3,9%. També hem 
confirmat que en l’impost de tracció mecànica, l’increment està al voltant d’un 
2,6% i, per contra, com bé ha explicat el senyor Morlanes, hem trobat 
increments superiors en l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres. 
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 D’altra banda, en aquestes Ordenances no hem vist reflectides 
algunes de les consideracions que havíem fet. En tot cas la primera no la 
llegeixo perquè acabo de descobrir que sí que al final l’heu incorporat que 
venia en la línia d’una bonificació per tal de fer el canvi de retolació que era un 
acord de plenari que havíem votat tots unànimement. 
 
 Per contra sí que n’hi ha altres que no s’han tingut en compte, com 
no es va tenir en compte la proposta que vàrem presentar el mes de juny 
d’aquest any en la que demanàvem que s’estudiés la possibilitat de pagar els 
impostos municipals per quotes. Creiem sincerament que aquella proposta no 
només no va ser estudiada amb deteniment sinó que no vàrem veure el mínim 
esforç dels grups municipals per tal d’entendre-la. Tothom s’hi va oposar 
al·legant que augmentarien les despeses de l’Ajuntament quan en realitat la 
nostra proposta suposava un benefici pel contribuent que és el subjecte al que 
nosaltres representem. El que van voler veure tots/tes van ser els possibles 
problemes i excessos de feina.  
 
 En segon lloc, fa temps que vam demanar que es fes una campanya 
contundent per tal d’explicar per què, i per a què pagàvem impostos. En aquell 
moment –fa un parell d’anys- només es van fer quatre ratlles al “Cornellà 
Informa”, ara en canvi, s’ha fet un número especial per explicar els avantatges 
que tindrem amb aquest increment de l’IBI, la qual cosa em sembla perfecte, 
correcte i creiem que és fins i tot necessari.  
 
 Simplement una reflexió. Si ara ho hem fet,  per què no ho fem cada 
any?, per què cada any no expliquem per què paguem els impostos els 
ciutadans/es de Cornellà i quins beneficis en tenim?. ¿Per què només ara que 
sembla que podia haver-hi algun problema -perquè a ningú l’agrada pagar una 
mica més- traiem un número especial per explicar els grans avantatges de 
l’increment de l’IBI.? 
 
 Per tancar la nostra exposició voldríem fer una sèrie de 
consideracions a les Ordenances que avui debatem i que, de fet, podríem 
arribar a presentar-les com al·legacions. Ja que l’impost de tracció mecànica 
ha estat el que menys s’ha incrementat -en la línia en la que està treballant el 
Govern de la Ciutat d’incorporació de cotxes ecològics- ¿no podríem incorporar 
una bonificació a tots aquells ciutadans/es que hagin adquirit cotxes 
d’aquesta tipologia?. Això faria incrementar les vendes, segurament, i a més, 
podríem projectar el discurs que hem endegat amb aquesta campanya que 
s’ha fet també a través del “Cornellà Informa” amb la utilització dels 
transports que no contaminin. 
 
 En aquesta línia també creiem que s’hauria d’introduir alguna 
bonificació en l’IBI, en aquells casos en què les construccions hagin tingut en 
compte energies alternatives que fomentin les polítiques medi ambientals, no 
n’hem trobat i creiem que seria interessant. 
 
 L’últim punt que hem estat analitzant és l’anàlisi de preus públics, 
creiem que seria interessant també donar avantatges a aquelles persones 
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jubilades que tenen com a únic ingrés el que seria el SOBI, per tal que el preu 
sigui més econòmic que la consideració de jubilat. En cap moment plantegem 
que l’import que paguin aquestes persones sigui zero, zero no ha de ser, tot 
servei té un cost i, com a mínim, s’ha d’establir un preu ni que sigui simbòlic, 
ja siguin 10, 15 o 20 euros/any. 
 
 D’entrada la nostra posició ara és en contra. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
any rere any, el nostre Grup diu que el sistema per mantenir aquesta ciutat no 
és la pujada d’impostos, creiem que amb el que estem pagant ja n’hi ha prou, 
diem que, a més de ser l’Ajuntament gestor d’impostos -que ho és- ha de ser, a 
més, un bon administrador, sent estalviador, moderat en les despeses, 
competitiu en la gestió com un empresari eficaç, res més. O sigui, els 
ciutadans han donat aquesta potestat a l’Ajuntament de gestionar els seus 
recursos i, per tant, ha de tenir totes aquestes qualitats, doncs no, paguem 
sumes astronòmiques perquè empreses que s’adjudiquen els contractes “se 
pongan las botas”. ¿No podria ser que l’Ajuntament amb personal d’aquesta 
ciutat, contractat, gent que està a l’atur fos qui fes la recollida d’escombraries, 
la neteja dels carrers?, donaríem treball a moltes persones i segur que sortiria 
bastant més barat. 
 
 Puc seguir amb el servei a les persones grans a domicili, la gestió de 
gimnasos municipals amb els seus corresponents bars, la grua municipal que, 
per cert, dir que l’afany lucratiu de l’esmentada empresa no té límits, ara no sé 
si la taxa de la grua puja un 15% o 16%, l’any passat va pujar un altre tant, 
perquè diu que no cobreix despeses, i la meva pregunta és, per què no plega si 
no cobreix despeses?. Una altra pregunta que faria és si se li descompta dels 
seus guanys el sou de la gent que quan la grua surt “de pesca” ja porta 
muntat de copilot. De passada vull  preguntar si això és legal que un guàrdia 
urbà vagi amb la grua, o seria al revés, quan hi ha un cotxe mal estacionat 
que sigui la grua qui truca a la guàrdia urbana perquè sabem que ha d’estar 
present quan fa la retirada, però anar de camí cap al cotxe en qüestió, amb el 
guàrdia pujat em sembla una mica fort. 
 
 No vull estendre’m, podria seguir amb un llarg etcètera de coses que 
es podrien fer gestionades des de l’Ajuntament amb personal d’aquí.  
 
 Aquest és un any de pujades, a més del corresponent 3,8%, 4%, 
16%, perquè no és una pujada solament d’un 3,8%, hi ha més pujades, cada 
impost és diferent al  que se’ns té acostumats. No obstant, cada any haurem 
de fer front a més d’això, a la que s’està produint en l’IBI. S’ha de comptar la 
pujada per revisió de cadastre i la pujada dels impostos, a més de la pujada 
del cadastre que la tenim -torno a repetir- i que no es diu que no s’informa 
durant 10 anys, i encara que el Govern Municipal digui que no és res, que ni 
es nota, jo estic rebent munts de veïns/es amb els rebuts i sí que es nota. 
Sembla que la opinió d’ells no és la mateixa, i diu molt a favor de la ciutadania 
de Cornellà, no s’empassen allò que se’ls expliquen des dels fullets, tenen el 
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seu propi criteri i jo me n’alegro moltíssim, no “comulgan con ruedas de 
molino” -com diuen en el meu poble-.  
 
 Ens deia el senyor Morlanes en la Comissió d’Hisenda passada que 
gairebé ningú hi havia anat a l’oficina de reclamacions, i jo senyor Morlanes li 
puc assegurar que hi he estat allí vàries vegades i hi ha unes formoses coles 
que les he vist amb els meus ullets i que he escoltat coses que la veritat me 
n’alegro que no fossin adreçades envers a mi. Per tant, hi ha persones que 
estan rebent la pujada de l’IBI amb bastants males idees, com és lògic perquè 
toquen la nostra butxaca. 
 
 De totes formes, avui aquí s’està aprovant la pujada d’impostos de 
forma provisional, i malgrat la crítica que estic fent i que l’he fet sempre i que 
la seguiré fent perquè soc partidària de què els impostos quan es diu 
“estancar-los”, és “estancar-los”, i sé que em dirà que la inflació, l’IPC i totes 
aquestes coses, però hi ha altres maneres d’incrementar impostos que 
supleixen això i vostè ho sap. Segurament a l’hora de recollir hi ha bastant 
més pujada que l’any passat, de totes formes -com he dit- avui aquí s’està 
aprovant la pujada d’impostos de forma provisional i la nostra posició en 
aquest Ple serà de moment prudent, ho farem amb una abstenció perquè 
també avui se’ns ha lliurat el projecte de pressupostos i com ambdues coses 
estan relacionades, perquè no cal dir que es cobra el que després es gasta, 
nosaltres veurem en què es gastarà el Govern Municipal els diners que ens 
cobren. I una vegada feta aquesta reflexió d’on els gastaran, quan vinguin el 
pròxim mes o quan toqui l’aprovació definitiva de les Ordenances, nosaltres 
tindrem un criteri més format i la nostra posició serà aleshores més coherent 
amb la que prenem amb els pressupostos. Per tant, ens posicionarem 
definitivament en les dues coses de la mateixa manera i amb el mateix vot i, 
per tant de moment ens abstindrem. 
 
 Acte seguit intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que, com a membres de 
l’Equip de Govern i partícips en la proposta que s’ha fet, creiem que hem de 
deixar clar quina és la nostra postura, entenem que el que s’està plantejant en 
aquests moments és un increment molt racional, un increment que es basa en 
les previsions que en aquest cas, crec que el tinent d’Alcalde ho vol veure en 
positiu o no sé si ha agafat els càlculs a nivell d’Espanya. Si ho haguéssim de 
constatar amb el que es preveu a nivell de Catalunya, potser estaríem per sota 
de les previsions que hi ha i tan de bo m’equivoqui i aquestes previsions no es 
compleixin però temo molt que no va a ser així.  
 
 En tot cas, el que sí és cert és que els augments que s’estan 
plantejant són bastant racionals i uns augments que el que ens pot permetre 
és el que ha dit anteriorment, que podem fer uns pressupostos que permetin 
millorar les condicions de vida dels nostres conciutadans/es i de nosaltres 
mateixos. Precisament aquesta és la raó fonamental per la que nosaltres -tal 
com ha plantejat el Tinent d’Alcalde- donem suport a aquesta proposta 
d’augment de les Ordenances Fiscals. 
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 Novament intervé el President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, per 
agrair en primer lloc el suport dels grups que formen el Govern.  
 
 De forma molt breu, perquè no he trobat en les intervencions raons 
suficients per justificar el posicionament, li voldria dir a la representant 
d’Esquerra Republicana que no és obligatori justificar per què un vota no. Un 
vota no perquè vol votar no i ja està, no cal més, no?, però clar, jo no he trobat 
en les reflexions que s’han fet motius per oposar-se a tota la proposta 
d’ingressos per a l’any que ve de l’Ajuntament de Cornellà, perquè he escoltat 
fer referència a la informació, i nosaltres hem fet una campanya d’informació 
per al tema de l’IBI, i segur que si no l’haguéssim fet també ens criticarien, i 
dirien: ¡és que no heu fet la campanya!, i com que la hem fet diuen: !heu fet la 
campanya¡. Doncs bé, hem fet la campanya especial i específica perquè 
efectivament fa quinze anys que no es fa una revisió del cadastre a Cornellà i 
per tant, és un moment excepcional i diferent, però sí que voldria recordar 
que, any rere any, aquest Ajuntament fa una campanya d’explicació d’on 
venen els ingressos i cap a on van i, any rere any, hi ha hagut una revista 
especial del “Cornellà Informa” on s’explica el pressupost municipal de la 
millor forma que les nostres capacitats –per suposat limitades- ens permeten. 
 
 Quant al tema de les bonificacions, hem fet només una, perquè hi 
havia un acord de plenari, però també vull ser sincer. Si a nosaltres els 
impostos municipals que tenen la funció de finançar els serveis que la llei ens 
mana fer, o sigui els impostos municipals financen aquelles coses que la Llei 
diu que és competència municipal, i si nosaltres aquests impostos i aquests 
ingressos que són pocs els posem al servei de polítiques que han de fer altres 
administracions, el que farem és tenir menys recursos per fer allò que la llei 
ens mana fer i fer coses que li toquen fer a uns altres. Vull posar un cas molt 
concret, jo estic a favor de bonificar el tema del medi ambient però estic a 
favor de bonificar-lo a l’impost que correspon, per exemple, a l’impost de 
societats, a l’impost de la renda, en definitiva els impostos que són propis de 
les administracions que són responsables d’aquest tema, perquè sinó sempre 
estaríem discutint de legitimitats, i si fem una de medi ambient per què no fem 
una altra de família?. Si fem una altra de família, per què no fem una altra de 
solidaritat?. Si fem una altra de solidaritat, per què no fem una altra de gent 
gran, i si fem de gent gran per què no fem una de maternitat?. I el que faríem 
al final -ho dic de veritat perquè així ho penso- és reduir de forma substancial 
els recursos que té l’Ajuntament per fer el que ha de fer, bonificant  actuacions 
que han de fer la Generalitat i l’Estat i, per tant, nosaltres i ho diem aquí de 
forma clara i sincera no som partidaris d’introduir bonificacions de política 
general que no corresponen al municipi i aquesta és la raó no és cap altra 
perquè la llista de legitimitats seria inacabable. 
 
 
 
 He de dir que aquesta no és la política d’ara, ha estat la política de 
pràcticament sempre, fins a tal punt que per fer front a un tema de persones 
amb poca capacitat econòmica, no vam fer una bonificació, vam obrir una 
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línia de subvencions. Si recordeu, l’Ajuntament va aprovar i em sembla que va 
ser per unanimitat una subvenció de l’IBI a les persones grans que tenien uns 
ingressos determinadament baixos, i cada any hi ha una reunió per adjudicar 
aquesta subvenció a les persones que tenen més necessitats perquè són grans 
i tenen pocs recursos. Per tant, aquesta ha estat una línia de treball que fins i 
tot hem discutit dins del Govern Municipal perquè hi ha hagut una companya 
dins del Govern Municipal que ha plantejat aquestes coses fruit de la seva 
sensibilitat importantíssima, i hem tingut aquest debat i hem arribat a un 
acord entre tots els grups que cadascú una mica ha de fer front a la seva 
responsabilitat. 
 
 Acabo i de forma molt breu, dir a la Portaveu del PP, amb tota 
humilitat, que crec que l’Ajuntament de Cornellà està a la zona mitja-baixa en 
pressió fiscal com demostren tots els estudis de l’Àrea Metropolitana i està –en 
la meva humil opinió- en la zona mitja-alta en eficàcia de gestió i, per això, no 
tenim els problemes financers que tenen altres ajuntaments, com el de Madrid 
que per finançar obres ha de pujar l’IBI un 13%, i ho dic amb tota la humilitat 
i amb tota la seriositat que soc capaç de fer-ho. 
 
 Pel que fa a la grua, ningú que faci les coses bé ha de tenir 
preocupació per la grua. Ho hem parlat en la Comissió i ha estat un sentir 
gairebé unànime en la Comissió, perquè qui aparca bé no s’ha de preocupar 
de la grua. Ara bé, la grua existeix i presta el servei un privat, han de comprar 
una o dos grues noves i han d’incorporar alguna persona més i això s’ha de 
finançar mitjançant aquesta taxa. 
 
 Res més, agrair l’abstenció i espero que amb el debat que tindrem 
temps de fer d’aquí al Ple de desembre, doncs siguem capaços de donar raons 
per demostrar-li que els impostos no estan pujant en termes reals sinó que 
estan estabilitzats en la ciutat i el que no està estabilitzat és el servei públic 
que penso que cada any la ciutat està millorant i la gent ho pot veure. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que creu que no se 
m’ha acabat d’entendre, perquè el que volia dir en la primera part era que si 
no tenia el total d’ingressos i que ara sí que tinc, puc saber quin percentatge 
representa sobre el total d’ingressos el que ve donat per taxes i preus públics. 
En tot cas, ara hi ha el total, ara ens ho mirarem i el que no podia valorar era 
si la pressió fiscal decidida pel Govern era just la més baixa que podia ser o 
podia ser encara inferior, no podia fer una anàlisi vers l’any anterior o no 
sabia fer-lo, en tot cas no l’he sabut fer, i per tant, no tenia les dades per 
poder fer un altre vot que no fos aquest. Si hem de presentar al·legacions 
estem en l’aprovació provisional i la definitiva ve al novembre, per tant, el vot 
d’ERC-AM és contrari simplement per això, en el ben entès que evidentment ve 
un mes de negociació, de pressupostos i de tota la documentació econòmica. 
 
 Tot seguit pren novament la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
també amb molta humilitat, dir al senyor Morlanes, que nosaltres no votem no 
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perquè sí, sinó que votem no o sí en funció del criteri que tenim, això per 
començar. No ho fem per demagògia ni perquè es vegi que fem oposició ja que 
l’oposició es pot fer de moltes maneres, dient no o dient sí a allò que en realitat 
vagi en benefici de la ciutadania. Això ho tenim molt clar i ho hem demostrat, 
per tant, comparteixo amb vostè també la reflexió que ha fet de què el diner 
s’ha de gastar en polítiques per a aquesta ciutat  i competència exclusiva 
d’aquest Ajuntament. Les altres administracions -com a més governen vostès 
en ambdues- doncs a reclamar i que “suelten la pasta” i allò que es paga aquí 
que es distribueixi exclusivament en els que paguem aquí, per tant, en això 
estem perfectament d’acord. 
 
 Dir-li que a mi l’Ajuntament de Madrid -sé que vostè té una 
predilecció per l’Ajuntament de Madrid i el seu Alcalde- m’importa res, per no 
dir allò que acostumo a dir, soc molt franca. M’importa l’Ajuntament de 
Cornellà que és en el que hi visc, en el que pago impostos, a l’igual que tota la 
ciutadania i, per tant, també podríem fer la mateixa reflexió i dir-li que allò 
que és la Comunitat de Madrid dista anys llum de la inflació de l’economia i de 
tot això que passa aquí, per tant, la reflexió és compartida però no en aqueix 
punt. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per acabar el debat i afegir tres reflexions. 
 
 La primera és que sé que algunes vegades molta gent no vol abordar 
els temes de cara. Els impostos són necessaris i els impostos són per pagar-los 
i per fer societats distintes a les que hem vist aquests dies fruit dels 
terratrèmols que han hagut i de les conseqüències que han hagut en societats 
com la d’Estats Units en què allí aqueixos discursos tenen evidentment un 
bon refugi, aquells que no tenen res o tenen menys se’ls condemna a la seva 
llibertat, la llibertat de sentir la pobresa i de què cap poder públic els 
protegeixi. En canvi, penso que els impostos són perquè els poders públics 
protegeixin a aquelles persones que tenen menys i que necessiten, poc a poc, 
anar millorant el seu benestar i progressar en aquesta societat.  
 
 Una altra cosa és la gestió d’aquests impostos, sobre els quals 
tampoc tinc cap dubte en com afrontar un debat sobre si es fa una bona gestió 
o no es fa una bona gestió dels impostos que es recapten en la nostra ciutat. I 
també dic una altra cosa, si miren vostès el pressupost d’ingressos, busquin 
tants per cents dels creixements que es donen en els ingressos sobre pressió 
directa i després sobre la gestió que fa l’Ajuntament de la ciutat per 
aconseguir recursos que no afecten als ciutadans/es de Cornellà i em diuen 
vostès que el tant per cent significa una cosa i altra del pressupost 
d’ingressos. 
 
 
 
 Per tant, crec cada vegada més, -i sé que estant en l’oposició sempre 
s’ha de criticar i això està bé i no ho dic amb un to negatiu, però també és cert 
que val la pena enviar discursos clars a la ciutadania: “que els impostos són 
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necessaris”, perquè sinó cometem errors. A vostè no li agrada res, però aquí 
tots som d’un partit pel bo i pel dolent, som de Cornellà i ens toca defensar 
Cornellà, i els primers nosaltres. Tots els que estem en aquesta sala, els vint-i-
cinc regidors. Després els nostres partits fan el que fan, uns defensem unes 
coses i altres defensen altres coses, jo, per exemple en la Comunitat Autònoma 
de les Illes Balears, quan l’anterior govern va posar l’ecotaxa d’un euro, 
realment tothom o una part va sortir al carrer, i curiosament els mateixos que 
van sortir al carrer, avui que estan en el Govern han posat una taxa de cinc 
euros per llogar els cotxes. Francament això és molt senzill, necessitem tant 
per gastar i tant per ingressar, i per sort estem en una ciutat on els 
creixements d’ingressos destinats a través de la via d’impostos són per a 
millorar els nostres serveis i, per tant, el que no cap dir és que hem aprovat 
unes Ordenances simplement per seguir fent el que fèiem, és més, per seguir 
fent més coses, i com aquest debat ho tindrem en el Ple de novembre, doncs 
ho deixo per aquell moment. 
 
 Els impostos, els creixements que s’han plantejat, hi ha una dada a 
tenir present, l’IPC previst per a Catalunya és el 4,2% en aquests moments i el 
creixement que nosaltres farem és del 3,8%, per tant, si a l’any 2006 a aquest 
Ajuntament no el posem en la fallida, doncs serà fruit d’una bona gestió, 
perquè la diferència del 0,4 seguirà existint. I aqueix és el nostre treball, 
demanar a la ciutat i als seus ciutadans que col·laborin amb el seu 
Ajuntament per tirar cap endavant projectes i perquè entenguin la major part 
-li agradi o no li agradi- que solament es pot construir una ciutat, la ciutat, a 
través dels impostos, després, torno a repetir està el debat, la reflexió, la 
confrontació de si ho fem millor o pitjor, si gastem millor o pitjor, això les 
urnes també ho diuen sempre i, per això uns estan en un lloc i altres estan en 
altres llocs.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert . 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
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Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 6.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança 
Fiscal número 24, reguladora de la Taxa per la prestació de serveis a les 
escoles municipals d’ensenyaments especials (annex de tarifes. Escola 
Municipal de Música), per l’exercici de 2005. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de la Directora de l’Institut Municipal d’Educació, 
sobre la conveniència de  modificar l’Ordenança Fiscal núm. 24 reguladora de 
la Taxa per la prestació de serveis a les escoles municipals d’ensenyaments 
especials, concretament l’annex de tarifes de l’Escola Municipal de Música, 
aprovada pel Ple de data 25 de maig de 2005, i atès que es va suprimir la 
tarifa tercera corresponent a les assignatures per alumnes de 17 anys o mes. 
Revisat l’estudi de costos que es va fer per aquesta Escola s’ha comprovat que 
les tarifes per alumnes de 17 anys o mes si que hi eren, però es van ometre. 
Per tant, proposo es procedeixi a la següent modificació: 
 
Text aprovat actualment: 
 
ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA 
 
QUOTA RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS              Euros 
 1. Quota de material. Quota anyal.................................................. 37,30 
 2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2.(SE 1 i 2). 
     Quota mensual .......................................................................... 12,00 
 3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ....... 32,55 
 4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ....... 37,20 
 5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual .................. 42,00 
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 6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual .................. 51,60 
 7. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. colect. Quota mensual .. 51,60 
 8. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. ind. Quota mensual ...... 58,55 
 9. Prova accés. Quota mensual....................................................... 58,55 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 43,70 
11. Adults (17 anys ó més). Quota mensual..................................... 89,90 
 
TARIFA SEGONA. 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES          Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 12,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts. Quota mensual ........ 15,00 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts. Quota mensual ....... 19,65 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts. Quota mensual ....... 24,45 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 17,55 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 17,55 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 24,50 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual .........................9,60 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual .....................................9,60 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual .........................................9,60 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
 

QUOTES NO RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS Euros 
1. Quota de material. Quota anyal................................................... 46,60 
2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2 (SE 1 i 2). 
    Quota mensual ........................................................................... 18,00 
3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ........ 40,75 
4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ........ 46,55 
5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual ................... 52,55 
6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual ................... 64,55 
7. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. colect.  
    Quota mensual ........................................................................... 64,55 
8. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. ind. Quota mensual ..... 73,20 
9. Prova accés. Quota mensual ....................................................... 73,20 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 54,65 
11. Adults (17anys ó més). Quota mensual.................................... 112,45 
 
 

TARIFA SEGONA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES Euros 
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1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 18,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts. Quota mensual ........ 18,75 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts. Quota mensual ....... 24,55 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts. Quota mensual ....... 30,55 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 22,00 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 22,00 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 30,65 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 12,00 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 12,00 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ....................................... 12,00 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
Text que es proposa: 
 
ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA 
 
QUOTA RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS              Euros 
 1. Quota de material. Quota anyal.................................................. 37,30 
 2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2.(SE 1 i 2). 
     Quota mensual .......................................................................... 12,00 
 3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ....... 32,55 
 4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ....... 37,20 
 5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual .................. 42,00 
 6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual .................. 51,60 
 7. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. colect.  
     Quota mensual .......................................................................... 51,60 
 8. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. ind.  
     Quota mensual .......................................................................... 58,55 
 9. Prova accés. Quota mensual....................................................... 58,55 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 43,70 
11. Adults (17 anys ó més). Quota mensual..................................... 89,90 
 
TARIFA SEGONA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE MENYS DE 17 ANYS    Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 12,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 15,00 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 19,65 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 24,45 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 17,55 
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6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 17,55 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 24,50 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual .........................9,60 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual .....................................9,60 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual .........................................9,60 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 

TARIFA TERCERA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE 17 ANYS O MES     Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 18,65 
2. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 55,32 
3. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 15,94 
4. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 15,94 
5. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ......................................... 15,94 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
QUOTES NO RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS             Euros                                
1. Quota de material. Quota anyal................................................... 46,60 
2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2 (SE 1 i 2).  
    Quota mensual ........................................................................... 18,00 
3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ........ 40,75 
4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ........ 46,55 
5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual ................... 52,55 
6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual ................... 64,55 
7. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. colect.  
    Quota mensual ........................................................................... 64,55 
8. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. ind. Quota mensual ..... 73,20 
9. Prova accés. Quota mensual ....................................................... 73,20 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 54,65 
11. Adults (17 anys ó més). Quota mensual................................... 112,45 
 
 
TARIFA SEGONA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE MENYS DE 17 ANYS    Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 18,00 
 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 18,75 
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3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 24,55 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 30,55 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 22,00 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 22,00 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 30,65 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 12,00 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 12,00 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ....................................... 12,00 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
 

TARIFA TERCERA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE 17 ANYS O MÉS           Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 23,30 
2. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 69,15 
3. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 20,00 
4. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 20,00 
5. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ......................................... 20,00 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
  Atès el que disposen els articles 15 i següents del Real Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, relatius al procediment a seguir en 
l’aprovació d’ordenances fiscals per les Corporacions Locals,  
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenança 
Fiscal núm. 24, reguladora de la Taxa per la prestació de serveis a les escoles 
municipals d’ensenyaments especials, segons detalls que a continuació 
s’especifiquen: 
 
Text aprovat actualment: 
 
 
ESCOLA MUNICIPAL DE MUSICA: 
 
QUOTA RESIDENTS 
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TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS              Euros 
 1. Quota de material. Quota anyal.................................................. 37,30 
 2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2.(SE 1 i 2). 
     Quota mensual .......................................................................... 12,00 
 3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ....... 32,55 
 4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ....... 37,20 
 5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual .................. 42,00 
 6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual .................. 51,60 
 7. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. colect. Quota mensual .. 51,60 
 8. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. ind. Quota mensual ...... 58,55 
 9. Prova accés. Quota mensual....................................................... 58,55 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 43,70 
11. Adults (17 anys ó més). Quota mensual..................................... 89,90 
 
TARIFA SEGONA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES          Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 12,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts. Quota mensual ........ 15,00 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts. Quota mensual ....... 19,65 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts. Quota mensual ....... 24,45 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 17,55 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 17,55 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 24,50 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual .........................9,60 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual .....................................9,60 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual .........................................9,60 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
QUOTES NO RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS             Euros 
1. Quota de material. Quota anyal................................................... 46,60 
2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2 (SE 1 i 2).  
    Quota mensual ........................................................................... 18,00 
3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ........ 40,75 
4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ........ 46,55 
5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual ................... 52,55 
6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual ................... 64,55 
7. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. colect.  
    Quota mensual ........................................................................... 64,55 
8. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. ind. Quota mensual ..... 73,20 



38 

9. Prova accés. Quota mensual ....................................................... 73,20 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 54,65 
11. Adults (17 anys ó més). Quota mensual................................... 112,45 
 
TARIFA SEGONA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES         Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 18,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts. Quota mensual ........ 18,75 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts. Quota mensual ....... 24,55 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts. Quota mensual ....... 30,55 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 22,00 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 22,00 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 30,65 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 12,00 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 12,00 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ....................................... 12,00 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les 
quotes establertes. 
 
Text que es proposa: 
 
ESCOLA MUNICIPAL DE MUSICA: 
 
QUOTA RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS 
 Euros 
 1. Quota de material. Quota anyal.................................................. 37,30 
 2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2.(SE 1 i 2). 
     Quota mensual .......................................................................... 12,00 
 3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ....... 32,55 
 4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ....... 37,20 
 5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual .................. 42,00 
 6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual .................. 51,60 
 7. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. colect.  
     Quota mensual .......................................................................... 51,60 
 8. Iniciació a la música 5,6,7 i 8 amb inst. ind.  
     Quota mensual .......................................................................... 58,55 
 9. Prova accés. Quota mensual....................................................... 58,55 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 43,70 
11. Adults (17 anys ó més). Quota mensual..................................... 89,90 
 
TARIFA SEGONA 
 



39 

ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE MENYS DE 17 ANYS      Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 12,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 15,00 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 19,65 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 24,45 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 17,55 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 17,55 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 24,50 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual .........................9,60 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual .....................................9,60 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual .........................................9,60 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
TARIFA TERCERA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE 17 ANYS O MÉS          Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 18,65 
2. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 55,32 
3. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 15,94 
4. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 15,94 
5. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ......................................... 15,94 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
QUOTES NO RESIDENTS 
 
TARIFA PRIMERA 
 
CURSOS              Euros 
1. Quota de material. Quota anyal................................................... 46,60 
2. Sensibilització i expressió musical 1 i 2 (SE 1 i 2).  
    Quota mensual ........................................................................... 18,00 
3. Sensibilització i expressió musical 3 (SE 3). Quota mensual ........ 40,75 
4. Sensibilització i expressió musical 4 (SE 4). Quota mensual ........ 46,55 
5. Iniciació a la música 1 i 2 (INI 1 i 2). Quota mensual ................... 52,55 
6. Iniciació a la música 3 i 4 (INI 3 i 4). Quota mensual ................... 64,55 
7. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. colect.  
    Quota mensual ........................................................................... 64,55 
8. Iniciació a la música 5, 6, 7 i 8 amb inst. ind. Quota mensual ..... 73,20 
9. Prova accés. Quota mensual ....................................................... 73,20 
 
10. Joves (-17 anys). Quota mensual............................................... 54,65 
11. Adults (17anys ó més). Quota mensual.................................... 112,45 
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TARIFA SEGONA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE MENYS DE 17 ANYS    Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 18,00 
2. Llenguatge musical  i cant coral 90 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 18,75 
3. Llenguatge musical i cant coral 120 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 24,55 
4. Llenguatge musical i cant coral 150 minuts.  
    Quota mensual ........................................................................... 30,55 
5. Roda 30 minuts. Quota mensual................................................. 22,00 
6. Instrument col·lectiu 60 minuts. Quota mensual ......................... 22,00 
7. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 30,65 
8. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 12,00 
9. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 12,00 
10. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ....................................... 12,00 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
TARIFA TERCERA 
 
ASSIGNATURES OPTATIVES ALUMNES DE 17 ANYS O MÉS           Euros 
1. Llenguatge musical 60 minuts. Quota mensual ........................... 23,30 
2. Instrument individual 45 minuts. Quota mensual ....................... 69,15 
3. Conjunt instrumental 60 minuts. Quota mensual ....................... 20,00 
4. Conjunt vocal 60 minuts. Quota mensual ................................... 20,00 
5. Orquestra 90 minuts. Quota mensual ......................................... 20,00 
 
Les quotes corresponents al mes de setembre seran del 50% de les quotes 
establertes. 
 
 Segon.- Exposar l’acord precedent al tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la 
publicació del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i 
en un diari de gran difusió de la província. 
 
 Dins d’aquest termini els interessats podran examinar 
l’expedient i presentar les reclamacions i suggeriments que estimin 
oportuns. 
 
 Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat 
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu. 
 
 Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, incloent el 
provisional, elevat automàticament a aquesta categoria, es publiqui en el 
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Butlletí Oficial de la Província i que posteriorment entri en vigor  el dia 1 
de setembre de 2005.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que quan es va aprovar aquesta 
Ordenança, per un problema administratiu es va deixar d’aprovar la part que 
feia referència als alumnes de més de 17 anys de l’Escola de Música i el que es 
fa ara és incorporar a l’Ordenança aquesta part. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
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 7.- Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità 1976, al carrer Silici. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de modificació puntual del Pla General Metropolità 
1976 al carrer Silici, de Cornellà de Llobregat, projecte redactat per l’arquitecte 
Ricard Casademont i Altamira de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, Societat Anònima. 
 
 Vist l’acord plenari de data 28 de juliol de 2005, d’aprovació inicial, 
així com la seva publicació mitjançant inserció d’edicte en el Butlletí Oficial de 
la Província de Barcelona en data 16-9-2005 i el Diari Oficial de la Generalitat 
de Catalunya en data 19-9-2005 i en el diari “El  Periódico de Catalunya” en 
data 10-9-2005, així com la notificació individualitzada, en compliment de 
l’article 83.7 de la Llei d’urbanisme a Catalunya, als Ajuntament del Prat de 
Llobregat, l’Hospitalet de Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i 
Esplugues de Llobregat, sense que s’hagin presentat cap al·legació.  
 
 Atès el que estableix el Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei d’Urbanisme, en els articles números: 57, 
regulador dels plans d'ordenació urbanística general; 78, referent a la 
competència de la Comissió Territorial d'Urbanisme en la seva aprovació 
definitiva i 83, sobre la tramitació  d'aquests plans.  
 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme obrant a 
l’expedient, 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
    
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del Pla 
General Metropolità 1976 al carrer Silici, de Cornellà de Llobregat, projecte 
redactat per l’arquitecte Ricard Casademont i Altamira de l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, transmetent-li adjunta la documentació 
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corresponent a la citada  modificació, a efectes de la seva aprovació definitiva, 
al mateix temps que a EMDUCSA, pel seu coneixement i efectes.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquesta és la segona 
vegada que passa pel Ple aquest assumpte.  
 
 El tema del carrer Silici és urbanísticament per poder preparar el 
terreny per a la futura escola Almeda, si és que es fa. Com sabeu, els tràmits 
urbanístics són molt lents i nosaltres deixem preparat el terreny -legalment 
parlant- perquè es pugui fer i ja veurem si es fa o no es fa. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 8.- Aprovar inicialment el projecte d’obres anomenat 
“Condicionament d’una parcel·la de Ribera Serrallo per a horts urbans”. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres anomenat “Condicionament d’una parcel·la 
de Ribera-Serrallo, per a horts urbans”, redactat pels Serveis Tècnics 
Municipals, amb un pressupost de sis-cents seixanta-un mil set-cents 
vuitanta-nou euros amb vint-i-vuit cèntims (661.789,28), Impost sobre el 
Valor afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe, emès en data 13 d’octubre de 2005, per la cap 
tècnica d’Urbanisme, respecte a l’aprovació inicial del projecte d’obres 
esmentat, del qual es desprèn el següent: 
 

“L’expedient contempla el condicionament d’una parcel·la, de 
superfície 7.287 m2, per ubicar 77 “petits” horts urbans, sense 
rendiments a nivell comercial, amb la finalitat de  crear un espai 
d’oci i goig del temps lliure per un determinat segment de la 
població (jubilats) per els quals aquest tipus d’activitat és 
assimilable a la realització d’un esport a l’aire lliure. 
 
Es tracta d’una parcel·la qualificada pel PGM-76 i el Pla especial 
d’assignació d’usos sector Ribera Serrallo, de 22 d’abril de 2000, 
d’ús esportiu públic.  Les Normes urbanístiques del PGM-76, a 
l’article 212 (Tipus d’equipaments comunitaris), a l’apartat d, 
identifica el tipus d’equipament com esportiu-recreatiu, és a dir per 
un costat engloba les pràctiques de qualsevol tipus d’esport i per 
altres  manifestacions comunitaris de l’oci i del temps lliure. 
 
L’espai s’organitza al voltant d’un espai central amb arbres, a 
manera de plaça, on s’ubiquen unes taules i bancs, els serveis, així 
com uns petits mòduls (d’un metro d’amplada) amb la funció de 
magatzem per les eines.  El conjunt  està dotat d’una basa de reg. i 
un microhabitat natural on s’hi plantaran arbres i arbusts de 
diferents espècies autòctones, a més de les corresponents 
instal·lacions d’aigua i llum. Els horts amb terra apta per el conreu, 
separats uns dels altres per un bordó de formigó, s’accedeix a través 
d’uns carrers de 2 m d’amplada.  
 
Tots els materials emprats a l’obra, així com la seva col·locació,  
compliren les especificacions tècniques que marca la normativa, i es 
complirà també el Reial Decret 1627/1997, de 24 d’octubre, de 
regulació de la normativa aplicable en matèria de seguretat i salut a 
l’obra. El termini d’execució de l’obra serà de sis mesos i el 
contractista haurà de garantir-la pel termini d’un any., i disposar 
d’una assegurança de risc a l’obra, a criteri dels tècnics redactors 
del projecte, de 120.000 euros, i disposar d’una classificació 
empresarial del grup A, subgrup 1, categoria c, i grup C, subgrup 4 
categoria d. La direcció de les obres la portaran els tècnics redactors 
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del projecte: l’arquitecte Lourdes Peruchet i l’arquitecte tècnic Albert 
Roig. 
 
El projecte s’adapta a la Llei d’accessibilitat i supressió de barreres 
arquitectòniques. Es tracta d’un projecte d’obres ordinàries de 
reforma, d’acord a l’establert a l’article 12.3 del Decret 179/1995, 
de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i 
serveis dels ens locals, el projecte redactat pels tècnics municipals 
Lourdes Peruchet i Albert Roig, d’acord a l’article 24 del citat 
Decret, està complert i, per tant, es pot procedir a l’aprovació inicial 
del mateix.” 

 
 Atès el que estableixen els articles 12 i següents, i 37 i següents del 
Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 
núm. 179/95, de 13 de juny, pel que fa a les obres locals ordinàries i al 
procediment per a la seva aprovació. 

 
 Vist l’informe favorable, emès en data 17 d’octubre de 2005, per la 

cap administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 
Atès que l’adopció del present acord és de competència del Ple de 

l’Ajuntament, per ser una despesa de caràcter plurianual, segons estableix 
l’article 52.2.o del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, text refós de la Llei 
Municipal i Règim Local de Catalunya. 
 

Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 

 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d’obres anomenat 
“Condicionament d’una parcel·la de Ribera-Serrallo, per a horts urbans”, 
redactat pels Serveis Tècnics Municipals, amb un pressupost de sis-cents 
seixanta-un mil set-cents vuitanta-nou euros amb vint-i-vuit cèntims 
(661.789,28), Impost sobre el Valor afegit inclòs. 
 
 Segon.-  Sotmetre l’aprovació de l’esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d’edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d’Informació Municipal i al Tauler d’Anuncis de la Corporació, per tal 
que les persones que es considerin interessades puguin efectuar les 
al·legacions,  reclamacions i/o suggeriments que estimin convenients.  
 
 Tercer.- Transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
presentat al·legacions, reclamacions i/o suggeriments que suposin 
modificacions al projecte, aquest s’entendrà definitivament aprovat. 
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 Quart.- Designar la direcció de les obres l’arquitecta municipal, Sra. 
Lourdes Peruchet i Font i l’arquitecte tècnica municipal, Sr. Albert Roig i 
Cunill. 
 Cinquè.- Notificar el present acord a l’arquitecta municipal, Sra. 
Lourdes Peruchet, a l’arquitecta tècnica municipal, Sr. Albert Roig i Cunill i al 
Departament de Contractació i Patrimoni, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest és un projecte 
que ja es va explicar en la Comissió Informativa, es fa darrera on s’està fent 
actualment el nou camp de rugbi i atletisme, són al voltant de 8.000 metres 
quadrats de parcel·la que estem ocupant. Es tracta de fer 77 horts, una part 
serà per a la gent privada i una altra part –7 o 8 no me’n recordo en aquest 
moment- per a entitats. Els privats tindran uns 50-57 metres i els altres una 
mica més de 110 metres. Té una part que és comunitària, amb taquilles, i una 
altra part amb taules i cadires per poder estar allà. A més a més, té un dipòsit 
per agafar aigua de pluja, totalment separat dels horts i té clavegueram, llum i 
aigua, més o menys és això i ja ho heu vist en la Comissió Informativa.   
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que per fi ha arribat el 
moment de la concreció i els projectes dels horts sembla que ja són un fet. A 
última hora hem estat convocats a alguna reunió per tal de parlar dels horts i 
se’n ha recordat repetidament que no ens preocupéssim que totes les nostres 
observacions ja hi havien estat incorporades en el projecte realitzat.  
 
 No ens posarem ara a discutir ni de metres quadrats ni si hi ha 
zones per aixoplugar-se, ni d’altres consideracions que ja hem fet arribar en 
les línies que corresponien, ara és l’hora de felicitant-nos tots plegats. Per fi el 
projecte es concreta, té una ubicació, un lloc i uns metres quadrats i, per tant, 
ara hem de tirar endavant tots junts i fer que el projecte sigui realitat i que no 
només sigui  la gent gran la que sembla que està esperant en “candeletas” 
aconseguir el seu hortet, doncs també que siguin els infants que puguin veure 
que els enciams no neixen dintre d’una bossa de plàstic. Per tant, felicitar-nos 
tots plegats perquè s’ha aconseguit l’objectiu i evidentment el nostre vot no 
podia se cap altre que favorable.     
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
   
 
 9.- Donar suport a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, aprovat 
en el Ple del Parlament de Catalunya en sessió de data 30 de setembre 
d’enguany. 
 
 MOCIÓ 

 
 “El Ple del Parlament de Catalunya en sessió de 30 de setembre de 
2005 ha aprovat la Proposició de llei orgànica per la qual s’estableix l’Estatut 
d’Autonomia de Catalunya i es deroga la Llei orgànica 4/1979, del 18 de 
desembre, d’Estatut d’Autonomia de Catalunya. Després d’aquesta aprovació, 
el projecte d’Estatut inicia la seva tramitació davant les Corts Generals per ser 
aprovat com a llei orgànica i posteriorment votat en referèndum pel poble de 
Catalunya. 
 
 Catalunya està vivint uns moments històrics. El Parlament de 
Catalunya ha aprovat, per una àmplia majoria, un projecte d’Estatut que 
suposa un gran avenç per l’autogovern i el reconeixement nacional de 
Catalunya. Un Estatut que té per objectiu la millora del benestar de totes les 
persones que viuen i treballen a Catalunya. 
 
 El municipalisme català, representat per la Federació de Municipis 
de Catalunya (FMC) i per l’Associació Catalana de Municipis i Comarques 
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(ACM), és partícip d’aquest moment de la història del nostre país i vol donar 
suport al text estatutari aprovat pel Parlament de Catalunya. 
 
 La proposta de reforma de l’Estatut reconeix el paper cabdal dels 
municipis com a administració més propera a la ciutadania, reforçant el seu 
paper institucional, garantint el principi d’autonomia municipal i 
incrementant les seves competències. 
 
 Per tot això exposat anteriorment, l’Alcalde-President proposa al Ple 
municipal l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Donar suport a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya 
aprovat en el Ple del Parlament de Catalunya en sessió de 30 de setembre de 
2005 com a proposició de llei orgànica a trametre a les Corts Generals per a la 
seva tramitació. 
 
 Segon.- Col·laborar amb la campanya impulsada des de el Govern 
de la Generalitat, per a divulgar i donar a conèixer el projecte d’Estatut a la 
ciutadania. 
 
 Tercer.- Oferir a les entitats socials del municipi la nostra 
col·laboració per donar a conèixer i contribuir a fer més extensiu el suport a 
l’Estatut d’Autonomia de Catalunya. 
 
 Quart.- Instar a les forces polítiques amb representació al Congrés 
dels Diputats i el Senat a aprovar un nou Estatut, respectant l’aprovat pel  
Parlament de Catalunya per una àmplia majoria.  
 
 Cinquè.- Traslladar aquesta Moció a la Presidència del Parlament 
de Catalunya, a la Presidència de la Generalitat de Catalunya, a la Presidència 
del Govern espanyol, a la Presidència del Congrés dels Diputats, al Ministeri 
d’Administracions Públiques, i als grups parlamentaris del Parlament de 
Catalunya i del Congrés dels Diputats.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que ve com una Moció d’Alcaldia amb la 
intenció de què sigui una Moció institucional, fruit de la proposta que han fet 
les dues entitats municipalistes de Catalunya, la Federació de Municipis de 
Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis i Comarques. 
 
 Si recordeu, en aquest Ple moltes vegades i de forma sovint, tots el 
Grups, sense cap diferència, hem aprovat la necessitat de què les nostres 
realitats, tant de finançament com de competències, es poguessin recollir en 
aquelles normes bàsiques que són aprovades bé per l’Estat o bé per la 
Comunitat Autònoma. 
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 Fruit de la feina que s’ha fet durant tots aquests mesos en la 
Ponència de l’Estatut i també fruit en definitiva de com ha quedat redactat, 
podem dir que gran part dels acords municipals que s’ha pres en aquest Ple 
queden recollits en la proposta d’Estatut que s’ha tramés al Congrés dels 
Diputats. 
 
 Per altra banda, és evident que els grups polítics que estem aquí, la 
major part, els nostres grups parlamentaris han votat a favor de l’actual 
redactat que creiem que dóna compliment a totes les pretensions que 
cadascun de nosaltres teníem, encara que com sempre passa en qualsevol 
procés d’entesa i de redacció d’una norma tan fonamental i tan complicada,  
evidentment s’han quedat coses al calaix i esprem que en el debat que es 
produirà en el Congrés de Diputats es donarà l’impuls definitiu a la necessitat 
clara i evidenciada per tots els grups polítics de tenir un nou Estatut i també 
un nou finançament en el nostre país. 
 
 Aquesta és la Moció que es concreta en quatre punts –com bé sabeu 
tots- i només pregaria als portaveus del grups municipals que siguin concisos 
i que ajudin a la convivència sense fer cap tipus de discurs ni patriòtic ni 
incendiari. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per dir que, com bé diu aquesta Moció, 
l’Estatut té per objectiu la millora del benestar de totes les persones que viuen 
i treballen a Catalunya, però veient totes les veus que hi ha en contra a la 
resta de l’Estat, crec que als parlamentaris que han d’anar el dia 2 a defendre’l 
els hi fa falta tot el suport.  
 
 Unes paraules que va pronunciar el President Lluís Companys, diu: 
“Catalunya només ens té a nosaltres i ara ens necessita més que mai”. Sembla 
que tornem a temps molt anteriors, per segons quines veus se senten. 
Aleshores, nosaltres per descomptant que donem suport a aquesta Moció i 
esperem que aquesta iniciativa es repeteixi en tots els ajuntaments –com a 
mínim de Catalunya- perquè vegin que té suport unànime.     
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que és evident que 
tots ens vam presentar a unes eleccions amb un Estatut, no aquí, aquest no 
és l’espai, però sí que gairebé tots els partits ens vam presentar amb un 
Estatut i Esquerra ens sentim precursors d’aquesta iniciativa, simplement 
precursors.  
 
 En tot cas, hem de dir que l’Estatut aprovat és ambiciós i necessari 
per Catalunya, és ambiciós perquè arriba tan lluny com la Constitució permet 
i un Estatut necessari perquè dota al país de les eines que li calen. 
 
 La via parlamentària ha permès a Esquerra –creiem- estirar a l’alça 
el text. En aspectes hem estat més d’acord amb el Partit Socialista i Iniciativa 
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amb d’altres hem estat amb Convergència. En qualsevol cas, ara és l’hora 
d’estar tots units en defensa de l’Estatut i, això sí, nosaltres agrairíem que al 
Congrés de Diputats s’aprovés l’Estatut sencer, tal com el Parlament de 
Catalunya es va aprovar en la sessió del 30 de setembre d’aquest any.  
 
 Acte seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que primer de tot, ha de 
dir que el Grup del PP va presentar una Moció a aquest Ple de rebuig al text 
del nou Estatut i que no ha estat admesa a tràmit en l’Ordre del Dia d’aquest 
Ple pel Reglament Municipal. Així doncs com diu el ROM que en el cas de 
vàries mocions que parlen del mateix tema només serà admesa la primera que 
es registri, doncs és clar que l’Alcalde juga amb avantatge i quan vulgui 
bloquejar qualsevol iniciativa de grup, doncs només li cal presentar una moció 
d’Alcaldia i ja està. Per tant, crec que aquest article s’hauria de modificar per 
poder parlar de tolerància, equitat, imparcialitat, equilibri i totes aquestes 
coses que se’n omplen la boca a vegades.  
 
 Dit això, el Partit Popular de Cornellà vol deixar clar que, a l’igual 
que el PP de tota Espanya, no està en contra de l’Estatut de Catalunya. Que 
ningú vulgui canviar les nostre paraules ni tergiversar les nostres idees, sinó 
que estem en contra del text que ha sortit del Parlament de la proposta del 
nou Estatut, que no es el mateix. 
 
 És cert que el passat 30 de setembre el Ple del Parlament de 
Catalunya va aprovar la proposta de reforma de l’Estatut d’Autonomia de 
Catalunya. Però hem de tenim de clar que era només una proposta que està 
enviada al Congrés del Diputats on haurà de constituir-se una Comissió que 
l’estudiï i finalment seran les Corts Generals les que a última instància 
l’admeti o no. 
 
 El Grup Parlamentari Popular va ser l’únic que va votar en contra 
del text presentat al Parlament de Catalunya. A dia d’avui, veiem que aquesta 
soledat no ha estat real, un mes desprès són moltes les veus procedents de 
diferents sectors socials, econòmics, polítics i culturals que s’han sumat al 
Partit Popular.  
 
 Moltes són les persones que veuen aquesta proposta més com un 
risc que com un progrés, més com un problema que com una solució per a 
Catalunya i els catalans. No creiem que aquest sigui el fòrum idoni per 
debatre aquesta proposta, però no deixarem de manifestar una i altra vegada 
la nostra oposició al nou text estatutari.  
 
 El més sorprenent és que moltes de les veus discrepants provenen 
del partit majoritari del tripartit. Moltes són les veus contraries nascudes en el 
si del PSOE, partit al que pertanyen De Madre, Montilla, Maragall i vostè 
també senyor Alcalde i regidors del grup municipal socialista, malgrat que 
quan els interessa, intentin renegar de les seves idees.  
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 Potser a Catalunya han d’ometre vostès la seva opinió però, en 
canvi, els dirigents del PSOE de la resta de Espanya són cada dia més clars i 
més contundents en les seves declaracions. No tenim res més que recordar les 
que ha fet l’Alcalde de La Corunya, les que ha fet el senyor Ibarra o l’inefable 
Bono, pel qual sento una  especial admiració.  
 
 El Partit Popular no està tan sol com uns pensaven i com altres 
desitgen. Realment eren molt pocs els que s’havien llegit les propostes abans 
d’aprovar-se i que ara comencen a veure les orelles al llop. 
 
 Vull dir aquí que aquesta proposta ha estat feta -jo em vaig 
assabentar fa dos o tres dies- per una persona a la qual se li va encarregar, o 
sigui, jo pensava que era el fruit de llargs debats, de llargues discussions, de 
llargues aportacions en el Parlament de Catalunya i sembla ser que ha estat 
fruit d’un fontaner, -en el bé dit de la paraula- que tots coneixem, un senyor, 
sens dubte preparat per fer-lo, però amb unes idees polítiques concretes que 
després ho diré. 
 
 En aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
pregunta però el què? 
 
 Contesta la senyora Espinosa, que el text de l’Estatut, i vostès ho 
sabran ja que ho han fet, o és que no ho han fet?. El text de l’Estatut ho ha fet 
una persona en concret. Per tant, és el que he dit abans, no se l’havia llegit 
molta gent.  
 
 Aquesta proposta es tracta d’una proposta inconstitucional i 
intervencionista, que és el pitjor, i no sé quina de les dues coses és el pitjor, la 
inconstitucionalitat la podem veure des del preàmbul fins a la disposició final.  
 
 En les seves primeres línies ens diu com ha de ser Espanya, o sigui, 
nosaltres volem dir-li a Espanya des de Catalunya com ha de ser, un estat 
plurinacional, com una realitat diferent de la descripció de la que d’ella fa la 
pròpia Constitució Espanyola i acaba definint el procediment que deurà 
seguir-se a les Corts, o sigui, acabem dient-li a les Corts Generals, com han de 
fer-ho perquè aquesta reforma sigui aprovada. Això té un nom.  
 
 En el camí queden altres qüestions com poden ser el deure de tots 
els funcionaris a conèixer la llengua oficial de Catalunya, vulnerant entre ells 
l’article 3 de la Constitució Espanyola.  
 
 La creació d’un Poder Judicial només per a Catalunya, vulnerant els 
principis d’unitat jurisdiccional i d’igualtat en l’aplicació de la llei.  
 
 La tècnica del blindatge de competències i de limitacions de la 
legislació bàsica de l’estat vulnerant el repartiment competencial establert en 
el títol VIII de la Constitució Espanyola.  
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 La relació bilateral Estat-Catalunya creant una relació d’igual a 
igual entre Espanya i Catalunya. 
 
 Les relacions amb la Unió Europea i l’acció exterior vulnerant  les 
reserves estatal en matèria de relacions exteriors i la subscripció de Tractats 
Internacionals.  
 
 El nou finançament per Catalunya vulnera els principis d’igualtat, 
solidaritat i la potestat única i exclusiva de l’Estat per establir i exigir 
impostos.  
 
 Pel que es refereix a l’intervencionisme, -això sí que crec que és el 
pitjor- es defineix l’intervencionisme públic -d’aquí podem tots derivar qui va 
incloure això, nosaltres ho tenim clar- augmenta el control, els obstacles i la 
burocràcia, imposant traves al lliure desenvolupament de la iniciativa 
individual i empresarial.  
 
 Un estat -per al qui no s’ho ha llegit- Leniniste-Staliniste. Aquest no 
és el model de societat que havia defensat sempre Convergència i Unió,  que 
amb aquest suport de proposta de reforma d’Estatut ens ha demostrat que 
han perdut el seu tradicional seny. Això a canvi de què?, senyors de 
Convergència i Unió, silenci en el famós 3% del senyor Maragall?. 
 
 Ens diuen com hem d’educar als nostres fills, a quins col·legis els 
hem de portar, i també aquests dies ens parlen dels pisos. En total, el “papa 
Estat” ens dirigirà les vides, ens dirà quan conduïm bé, quan hem de portar 
els cinturons, o sigui que no podrem sortir de casa sense consultar als qui ens 
governen com ho hem de fer. Falta l’arxipèlag Gulag  i altres coses. 
 
 Defensen els partits nacionalistes que un nou Estatut d’Autonomia 
els hi donaria un major autogovern i un major reconeixement de la seva 
identitat pròpia, llengua, cultura i esport però, això és el què realment volen 
els votants del PSC?. És això el que defensen els votants del PSOE de 
Cornellà?, molts d’ells immigrants nascuts en altres llocs d’Espanya i als que 
aquest nou Estatut els fa renegar de la seva terra, del seu passat i de les seves 
arrels.  
 
 Nosaltres, el PP, no volem un Estatut d’Autonomia que contraposi 
les realitats i els sentiments sinó que ens integri i ens complementi. El PP és 
conscient de l’evolució de la societat en els últims vint-i-tres anys i admet  i ha 
treballat lleialment en modificar l’actual Estatut per adequar-lo a les noves 
necessitats dels catalans i catalanes. Però ho volem fer en el mateix marc en el 
que es va aprovar l’Estatut de 1979, basat en el consens entre totes les forces 
polítiques catalanes i on tots el ciutadans i ciutadanes ens sentíem aleshores 
representats  i ara no. Hi ha una gran majoria de catalans/es que no estan 
representats en aquest Estatut i no pot ser un Estatut que dirigeixi la vida 
dels catalans on una part d’ells no estan representats.  
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 Volem que la reforma de l’Estatut d’Autonomia de Catalunya no 
afecti a la Constitució Espanyola i sí l’afecta. Nosaltres no estem tancats a la 
reforma, però no s’ha de començar la casa per la teulada. En lloc d’agredir la 
Constitució el que s’ha de proposar és canviar-la amb el consens de tots els 
espanyols i després, una vegada reformada la Constitució, llavors presentar el 
nou model d’Estatut, en el qual destaqui la igualtat, la llibertat, i la solidaritat 
entre tots els catalans i catalanes i entre tots els espanyols i espanyoles.  
 
 El PP té l’esperança que molts tornaran a recuperar aquest seny  
perdut en els últims temps i després d’exposar el nostre posicionament tenim 
clara una cosa, el màxim responsable d’aquesta situació és el President del 
Govern, Rodríguez Zapatero. D’ell no esperem que recuperi aquell seny que 
mai va manifestar sinó que tingui la dignitat que ha de tenir un President del 
Govern d’Espanya. Moltes gràcies. 
 
 Acte seguit intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que allò que s’ha proposat 
al principi, a alguna gent ens costa poder ser tan curts en la nostra 
intervenció, però procuraré fer-ho tal com ho han fet els altres companys. 
 
 Des de fa més d’un any els nostres partits vam proposar a la 
Campanya Electoral –i així va quedar reflectit a la composició de l’actual 
Parlament- que el 90%, aproximadament, de la representació política al 
Parlament de Catalunya  en els seus programes posaven fer un nou Estatut.  
 
 I això ens ha portat a un procés de discussió, a un procés de 
participació, no es pot dir que no s’ha comptat amb la participació de la gent, 
una altra cosa és que hagin participat més o menys persones en tot allò que es 
va fer en els actes. Hem de recordar allò de l’autobús que va recórrer 
Catalunya, els actes que es van fer, les webs que es van posar a disposició de 
tota la ciutadania de Catalunya per fer les seves propostes. 
 
  I això ens ha portat a fer un esborrany que després es va discutir 
pels Grups Parlamentaris que tenim en el Parlament de Catalunya, en el que 
es va convidar a tots els Grups Parlamentaris, i si algú no ha volgut participar 
ha sigut perquè no ha volgut, però no és perquè no se li hagi convidat a fer-ho.  
 
 Això va portar, tal com ha plantejat a l’inici el Sr. Alcalde, a tenir 
que canviar, a negociar, és a dir, que jo tinc que deixar i l’altre també té que 
deixar. S’ha arribat a una proposta d’acord que s’ha portat al Parlament 
d’Espanya perquè després en un altre procés de discussió es pugui arribar a 
un acord.  
 
 Evidentment nosaltres, com a membres d’aquest conjunt de partits 
que han fet aquesta proposta al Parlament d’Espanya, estem d’acord amb 
donar suport a l’Estatut, i sobretot fer-ho en aquest marc. Per què? per què 
també ho diu la Moció que ha presentat  l’Alcaldia i perquè en això s’ha de fer 
també partícip a tothom. És un Estatut que dóna molt suport al món local, al 
paper dels Ajuntaments, al paper que hem de fer els elegits políticament, els 
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més directes de la població per intentar d’alguna forma solucionar els seus 
problemes.  
 
 Això és el que busca aquest Estatut, un Estatut que no vol estar en 
contra de ningú, és un Estatut que vol millorar -com fan tots els estatuts de 
totes les autonomies- les condicions de vida de les seves autonomies, les 
condicions de tots, absolutament tots, -com deia el Sr. Néstor Artís abans, del 
que viu i treballa a Catalunya- com qualsevol estatut d’una altra regió 
autònoma de l’Estat Espanyol. 
 
 És per això que creiem que nosaltres, com a representants 
municipals, hem de donar suport a aquest Estatut i als companys i 
companyes, -que en aquest cas ha de ser així, encara que siguin de diferents 
partits- que van a representar el nostre Estatut elaborat per la immensa 
majoria del Parlament i amb una participació de tots els que hem volgut fer-lo 
al Parlament de Catalunya, perquè es faci un Estatut que millori l’Estatut que 
es va fer a Sau i que millori, evidentment, les condicions de vida dels 
ciutadans i ciutadanes de Catalunya. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per fer dos aclariments. El primer és 
que abans de la Moció del Partit Popular i després de la Moció de l’Alcaldia, va 
entrar una Moció de Convergència i Unió, ell no ho ha dit però, en tot cas, si 
no hi hagués hagut la Moció de l’Alcaldia estaríem discutint la de 
Convergència en els mateixos termes que la de l’Alcaldia. 
 
 L’altre aclariment, és que tots els membres que hi ha aquí, Regidors 
Socialistes són membres del PSC legalment parlant i no de PSOE, el PSOE és 
el nostre partit germà, però nosaltres militem en el Partit Socialista de 
Catalunya. Ho dic només com aclariment. 
 
 Després dir que ens hem de felicitar perquè el que s’obre és un 
procés, a diferència del que diuen uns quants milers de membres del Tribunal 
Constitucional que sembla que hi ha ara mateix en aquest país, jo pensava 
que el Tribunal Constitucional s’escollia i eren uns quants, però es veu que 
no, que tothom ha estudiat la Constitució de tal manera que tothom sap allò 
que és constitucional i allò que no ho és, això sembla quan escoltes la ràdio i 
quan escoltes a certs dirigents polítics.  
 
 Per tant, crec que ens hem de felicitar perquè des de Catalunya hem 
obert un procés, ja que el que hem fet és aprovar una proposta d’Estatut 
totalment escrupolós amb allò que marca la Constitució. S’ha aprovat en el 
Parlament de Catalunya per una majoria superior a dos terços, un Estatut 
pactat per la majoria de parlamentaris catalans. Aquest Estatut s’enviarà al 
Congrés de Diputats on, a través d’una negociació, es pot ampliar o canviar 
una part d’Estatut, que és el marca la reforma dels Estatuts que quan portes 
un paper a qualsevol lloc, el que és normal és discutir-ho, negociar i pactar, i 
després tornarà a Catalunya aquest text per a un referèndum. Crec que ens 
hem  d’alegrar que s’hagi aprovat això i haguem començat un camí, entre tots, 
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al menys entre la immensa majoria, per poder canviar aquest Estatut i 
adequar-lo al món en què vivim. Res més. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, contestant a la senyora Espinosa dir-li que no he intentat 
jugar amb avantatge, he decidit que aquesta Moció fos institucional i no fos 
dels Grups Polítics, simplement perquè crec que aquest és un tema que no ens 
ha d’alterar la convivència ni desunir allò que representa el respecte i el diàleg. 
Ho crec i crec que aquest és el treball de tots nosaltres, els que estem a favor i 
els que estem en contra, per tant, aquesta és la primera premissa d’aquest 
debat, de per què ha vingut com una Moció d’Alcaldia. Aquest era la finalitat i 
això és el que des d’aquesta Alcaldia, en aquest tema en concret, es va a 
impulsar i va intentar fer en aquesta Ciutat. Perquè por al debat no pot haver-
hi i el que hi ha d’haver és respecte a les regles del joc i és el que es farà. Hi ha 
un projecte aprovat pel Parlament de Catalunya, hi haurà un debat en el 
Congrés dels Diputats, després en el Senat i novament en el Congrés dels 
Diputats, i tornarà al Parlament de Catalunya i definitivament qui prendrà la 
paraula serà el poble de Catalunya. 
 
 Aquest és el respecte que s’ha de tenir, perquè aquestes són les 
regles del joc constitucionals de les que ens hem dotat tots. I això és el que 
hem de tenir present en principi i en final. I és cert que hi ha Grups Polítics 
que el dia dos de novembre van a demostrar que no estan, quan diuen que són 
constitucionalistes i crec que ni hi hagi res més per parlar sobre aquest tema. 
Crec que cada Grup Municipal ha expressat correctament –i agreixo el to- 
quina és la seva postura sobre el tema de l’Estatut d’Autonomia de Catalunya, 
hem parlat de la Moció, aquí no és el Parlament ni el Congrés dels Diputats i, 
per tant, crec que queden clares les postures dels Grups Municipals 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
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Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 10.- Executar directament diversos projectes específics que 
conformen el Projecte d’Intervenció Integral al barri de Sant Ildefons, a 
través de l’empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Mitjançant acord adoptat per la Junta de Govern Local el dia 20 
d’abril d’enguany,  aquest Ajuntament va procedir a l’aprovació d’un Projecte 
d’Intervenció Integral al barri de Sant Ildefons d'aquesta ciutat, que contempla 
diversos projectes d’actuació específics en aquest barri, adoptant,  
simultàniament, l'acord de concórrer a la convocatòria d’ajuts aprovada per 
Decret 369/2004, de 7 de setembre, del Departament de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, pel qual es desenvolupaven 
les previsions general de la Llei 2/2004, de 4 de juny, promulgada amb 
l’objectiu de dotar a les Administracions catalanes d’instruments per tal 
d’intervenir en la millora dels barris, àrees urbanes i viles que requereixen una 
atenció especial. 
 
 Atès que mitjançant resolució del Conseller de Política Territorial i 
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya,  de 27 de juliol d’enguany, 
s’ha resolt atorgar a aquest Ajuntament una subvenció per import de 
8.325.557,50 euros, destinada a finançar les actuacions previstes en 
l’esmentat projecte d’intervenció integral del barri de Sant Ildefons, a executar 
en cinc anualitats (2005-2009), la qual ha sigut acceptada per aquest 
Ajuntament mitjançant acord adoptat per la seva Junta de Govern del dia 28 
de setembre últim. 
 
 Atès que en la clàusula tercera del Conveni que la Generalitat de 
Catalunya i aquest Ajuntament tenen en projecte subscriure, per tal d’establir 
un marc de col·laboració entre ambdues Administracions, a fi d’impulsar la 
realització de les actuacions previstes en el projecte esmentat, s’ha de 
determinar el sistema de gestió que utilitzarà aquest Ajuntament per executar 
les esmentades actuacions. 
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 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 11 de la Llei 
2/2004, anteriorment esmentada, en concordança amb l’article 14 del Decret 
369/2004, que la desenvolupa, l’execució de les actuacions que integren el 
projecte d’intervenció integral es poden portar a terme, directa o 
indirectament, mitjançant qualsevol de les formes establertes per la normativa 
vigent o, a petició de l’Ajuntament, per l’Administració de la Generalitat de 
Catalunya o algun dels seus Ens vinculats. 
 
 Atès que en conformitat amb el que estableix l’article 85 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en 
concordança amb l’article 249 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
dintre de les formes de gestió directa que poden utilitzar els Ens locals per a la 
gestió dels seus serveis es troba la gestió a través de societat mercantil el  
capital social de la qual pertanyi íntegrament a l'Ajuntament. 
 
 Atès que aquest Ajuntament té constituïda una societat mercantil 
d'aquesta naturalesa denominada Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), l’objecte social de la qual consisteix, entre 
altres activitats de servei públic, en assumir la realització dels serveis  
especialitzats que l’Ajuntament li encarregui, i l’activitat urbanitzadora, dintre 
de la qual s’inclouen específicament les obres d’urbanització necessàries per 
executar els plans d’ordenació i les precises per executar els sistemes generals 
locals previstos pel planejament. 
 
 Atès que conforme disposa l’article 159.2.b) del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de 
juny, la determinació de la forma de gestió dels serveis forma part integrant 
del seu projecte de prestació, i que la competència per aprovar aquests 
projectes correspon al Ple, d’acord amb el que estableix l’article 22.2.ñ) de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, quan per 
raó de la quantia o per no estar previstos en el pressupost sigui competent per 
a la seva contractació o concessió. 
 
 Atès que en el present supòsit, per aplicació de la legislació 
anteriorment esmentada la competència per determinar la forma de gestió 
d'aquests projectes correspon al Ple municipal, per no esta prevista encara la 
seva consignació en el Pressupost municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l’informe número 57/2005, emès 
en data 4 d’octubre per la Secretària General, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Executar directament els projectes específics que 
conformen el Projecte d’Intervenció Integral al barri de Sant Ildefons d'aquesta 



58 

ciutat que a continuació es relacionen, a través de l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A (EMDUCSA). 
 
  

 

CAMP 

 

 

CODI 

 

 

PROJECTE 

ENS  

GESTOR 

PRESSUPOST 

ESTIMAT Euros 

7 71 Residència de la gent gran EMDUCSA      2.250.000,00 
1 12 Urbanització parcial de l'Avinguda República 

Argentina 
EMDUCSA  

    1.300.000,00 

3 31 Nou pavelló poliesportiu de dues pistes en 
diferents plantes 

EMDUCSA  
     4.109.467,00 

3 32 Biblioteca inter - municipal EMDUCSA      1.433.600,00 
3 33 Nou Centre Cívic EMDUCSA         666.666,00 
4 42 Instal·lació de xarxes informàtiques en els 

edificis de nova construcció en el barri 
EMDUCSA  

       123.299,00 

5 52 Instal·lació il·luminació baix consum nou 
pavelló poliesportiu, Biblioteca, Residència 
gent gran i centre cívic de Sant Ildefons 

EMDUCSA    
 
       205.512,00 

5 54 Construcció d'un pàrking subterrani per la 
residència de la gent gran 

EMDUCSA  
       679.999,00 

7 72 Millora de l'accessibilitat del Mercat de Sant 
Ildefons 

EMDUCSA  
       406.420,00 

7 73 Reurbanització de l'entorn de l'església de 
Sant Ildefons 

EMDUCSA  
       556.420,00 

8 81 Supressió de barreres arquitectòniques en 
les avingudes Sant Ildefons, República 
Argentina i carrers adjacents 

EMDUCSA  
 
       300.594,00 

8 82 Remodelació de la plaça del Pilar per millorar 
el seu entorn i reduir les barreres 
arquitectòniques 

EMDUCSA  
 
       601.518,00 

3 34 Reforma zona esportiva Sant Ildefons EMDUCSA        501.012,00 

 
 
 Segon.- Transferir els fons derivats de la subvenció atorgada 
mitjançant resolució del Conseller de Política Territorial i Obres Públiques de 
la Generalitat de Catalunya, de 27 de juliol d’enguany, a l’Empresa Municipal 
de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), prèvia justificació de 
la inversió realitzada. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord al Departament de Política 
Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, als Departaments 
municipals d’Urbanisme i Habitatge i Organització i Programes, així com a 
l’empresa municipal EMDUCSA, pel seu coneixement i efectes.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que, pensem una cosa, que el finançament 
que es dóna a través de la Llei de barris és per a cinc anys, és a dir, no es 
concreta tota la quantitat en un any, per tant, s’ha de planificar en aquests 
cinc anys.  
 
 En aquests moments estem pendents de signar el conveni que fixa 
quines són les quantitats que rebrem nosaltres cada any i hem de buscar una 
fórmula de finançament nostra que ens permeti posar l’altre 50%, que és la 
quantitat que li toca a l’Ajuntament.  
 
 L’Ajuntament, fruit de la reflexió de tots els nostres escenaris en els 
propers anys, hem decidit l’Equip de Govern i proposem al Ple que varis dels 
projectes que estan dins d’aquest Pla d’actuació, es realitzin per part de 
l’empresa municipal. No sé si teniu la llista o es va comentar a la Junta de 
Portaveus. Ho comento ja que és un moment,  serien la Residència de la Gent 
Gran, la urbanització parcial de l’avinguda de la República Argentina, el nou 
Pavelló Poliesportiu, la Biblioteca, el Nou Centre Cívic, la instal·lació de xarxes 
informàtiques en els edificis públics de nova construcció en el barri, la 
instal·lació d’il·luminació de baix consum en tots els equipaments nous que es 
construiran, la construcció d’un pàrking subterrani per a la Residència de la 
Gent Gran, la millora de l’accessibilitat del Mercat de Sant Ildefons, la 
reurbanització de l’entorn de l’església de Sant Ildefons, la supressió de 
barreres arquitectòniques en les avingudes Sant Ildefons, República Argentina 
i carrers adjacents, la remodelació de la plaça del Pilar i la reforma de la zona 
esportiva del Camp de Futbol Sant Ildefons. Aquests serien els projectes que 
es realitzaran per part d’Emducsa. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que el seu vot seria 
vot favorable i vot de confiança, perquè físicament no tenim el paper però com 
sabem que ens ho fareu arribar, doncs voto favorablement. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que hem votat a favor i 
seguim mantenint el vot, però tornem a demanar el que hem demanat 
anteriorment, que se’ns passi el projecte que s’ha passat a la Generalitat per 
aconseguir aquesta subvenció. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 

 
 
 ÀREA D’INTERIOR I COMERÇ 
  
 
 11.- Iniciar l’expedient del contracte d’obres de conservació i 
reparació de les infraestructures urbanes. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques: 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte: Conservació i reparació de les infraestructures urbanes. 
Tramitació: Ordinària. 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs 
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 Vist l’informe emès al respecte pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni i Secretària General . 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següents  
  

ACORDS 
 
 Primer.- Iniciar expedient de la següent contractació: 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte: Conservació i reparació de les infraestructures urbanes. 
Tramitació: Ordinària. 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs: 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratives 
Particulars de la contractació i el Plec de Condicions Tècniques que figuren 
com annexos I i II.  

 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de tramitació anticipada, amb 
aplicació als exercicis i pels imports següents: 
 
Exercici    Partida Pressupostària                                            Import 
 
2006 51 511 A0 6110400 1.001.687,33 
2006 14 511 A0 6110400    500.843,67 
2007 51 511 A0 6110400    676.138,50 
2007        14 511 A0  6110400   225.379,50 
 
 subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos i sotmetre 
l’eficàcia d’aquest contracte a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient per l’exercici 2006, 2007, en el que normalment hi ha crèdit. 
 
 Quart.- Convocar concurs per a l’adjudicació de l’esmentada 
contractació, de conformitat amb l’article 75 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, donant publicitat a la licitació mitjançant anunci 
en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
                Cinquè.- Establir que en el present procediment si procedeix revisió 
de preus conforme a l’establert al Plec de Condicions Particular. 
 
 Sisè.- Comunicar el present acord a la Intervenció Municipal així 
com al Departament de  Via Pública 
 
 Setè.- Facultar al Tinent d’Alcalde de Interior i Comerç, per a la 
firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a l’execució 
dels acords que antecedeixen.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, per manifestar que  aquí només hi ha una modificació, 
que he comentat abans i fa referència al tema del barem que es posen unes 
altres quantitats en allò que és el concurs. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 12.- Aprovar la modificació del projecte d’obres anomenat 
Escola Bressol Can Suris, aprovat pel Ple Municipal en data 12 de maig de 
2005, modificant-se el termini d’execució de les obres. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques: 
Naturalesa: Contracte d’obres 
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Objecte del contracte: Contractació de les obres de l’Escola Bressol a Can 
Suris. 
Tramitació: Ordinària 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs 
 
 Vist l’informe emès al respecte pel Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni i Secretària General. 
 
 Vista la necessitat de modificar el Projecte d’obres relatiu a la 
contractació de les obres de l’Escola Bressol a Can Suris aprovat per 
l’Ajuntament Ple de 24 de febrer de 2005 i aprovat definitivament de forma 
automàtica per no haver-s’hi presentat reclamacions ni suggeriments durant 
el termini legal d’exposició pública, per tal de recollir la modificació del termini 
d’execució passant del termini inicial de 12 mesos al termini inicial de 10 
mesos. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
  Primer.- Modificar el projecte d’obres de l’Escola Bressol a Can 
Suris aprovat pel Ple Municipal el 24 de febrer de 2005 i aprovat 
definitivament el 12 de maig de 2005, modificant-se el termini d’execució i 
establint un període de 10 mesos com a termini d’execució. 
Naturalesa: Contracte d’obres 
Objecte del contracte: Contractació de les obres de l’Escola Bressol a Can 
Suris. 
Tramitació: Ordinària 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs  
 
 Segon.- Iniciar expedient de la següent contractació: 
Naturalesa: Contracte d’obres 
Objecte del contracte: Contractació de les obres de l’Escola Bressol a Can 
Suris. 
Tramitació: Ordinària 
Procediment d’adjudicació: Obert 
Forma d’adjudicació: Concurs  
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Econòmic-Administratives 
Particulars de la contractació, que figura com annex I. 

 
 Quart.- Autoritzar la despesa de tramitació anticipada,  amb 
aplicació als exercicis i pels imports següents: 
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Exercici    Partida Pressupostària                                            Import 
 
2006        51423 C0 62200                                          1.185.000,03.- 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos i sotmetre 
l’eficàcia d’aquest contracte a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient per l’exercici 2006, en el que normalment hi ha crèdit. 
 
 Cinquè.- Convocar concurs per a l’adjudicació de l’esmentada 
contractació, de conformitat amb l’article 75 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, donant publicitat a la licitació mitjançant anunci 
en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
               Sisè.- Establir que en el present procediment no procedeix clàusula 
de revisió de preus conforme a l’establert al Plec de Condicions Particular. 
 
 Setè.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal 
així com al Departament de Urbanisme. 
 
 Vuitè.- Facultar al Tinent d’Alcalde de Interior i Comerç, per a la 
firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a l’execució 
dels acords que antecedeixen.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo,es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que s’ha fet una modificació en el projecte 
d’obres de l’Escola Bressol a Can Suris que redueix el temps de la seva 
construcció. Només és aquesta la modificació. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 ÀREA D’URBANISME I HABITATGE. 
 
 13.- Convalidar els acords adoptats per aquest Ajuntament, en 
relació al Pla Especial urbanístic de la finca número 17 del Polígon 3 
(carrer Víctor Pradera número 20 carretera de l’Hospitalet s/núm.) del Pla 
Especial d’adequació de les condicions de l’edificació en l’antic Pla 
Parcial Almeda d’aquesta ciutat, promogut  per l'empresa  GRANLAND, 
SL. 
 MOCIÓ 
 
 

“Vist l’expedient del Pla Especial urbanístic de la finca número 17 
del Polígon 3 (carrer Víctor Pradera número 20 carretera de l’Hospitalet 
s/núm.) del Pla Especial d’adequació de les condicions de l’edificació en l’antic 
Pla Parcial Almeda, de Cornellà de Llobregat, promogut per l'empresa  
GRANLAND, SL, redactat per l'arquitecte  Ferran Vila Barceló, i propietat del 
Real Canal de la Infanta Doña Luisa Carlota de Borbón. 

 
 Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 23 de febrer de 
2005, en virtut del qual s’aprovava inicialment el mencionat Pla Especial, així 
com la seva publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona de data 4-3-2005, Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya de 
data 11-3-2005 i en el diari “El Periódico de Catalunya” del dia 4-3-2005, 
sense que es presentessin  al·legacions durant el període d’informació pública. 
 
 Vist l’acord del Ple de data 28 d’abril d’enguany, mitjançant el qual 
s’aprovava provisionalment el citat Pla Especial, havent-se tramès a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona a efectes de la seva aprovació 
definitiva. 
 
 Vist l’escrit de la Comissió Territorial d’Urbanisme, de data 17 de 
juny de 2005, amb Registre General d’Entrada a aquest Ajuntament  el dia 29 
de juny, número 26248, en el que s’acordava retornar a l’Ajuntament el Pla 
Especial de referència ja que en conformitat amb la disposició transitòria 
quarta, apartat segon de la Llei 10/2004, de modificació de la Llei 2/2002, de 
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14 de març, d’urbanisme, no és legalment possible que l’Ajuntament adopti un 
acord d’aprovació inicial d’un instrument de planejament urbanístic derivat, 
formulat a partir de l’entrada en vigor de la indicada Llei, en tant que, amb 
caràcter previ, és preceptiu procedir a la publicació de les normes 
urbanístiques de l’instrument o instruments de planejament que 
desenvolupin, havent-se de publicar, en aquest cas, prèviament les normes  
urbanístiques del Pla Parcial Almeda (industrial), aprovat definitivament pel 
Consell metropolità en data 2 d’octubre de 1986. 
 
 Atès el que preveu l’article 67 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del procediment 
administratiu comú, en relació a la convalidació dels actes anul·lables.  
 
 Atès que l’acord d’aprovació inicial de l’esmentat Pla Especial  va ser 
adoptat per la Junta de Govern Local el dia 23 de febrer de 2005, en 
conformitat amb la delegació efectuada per l’Alcalde, mitjançant Decret 
número 3681 de data 18 de juny de 2003, per la qual cosa correspon a aquest 
òrgan la seva convalidació doncs és l’únic competent per a efectuar-la. 
 
 Atès que al proposar al Ple la convalidació de l’indicat acord de la 
Junta de Govern Local comporta que ho sigui per un òrgan manifestament 
incompetent i que, en conseqüència, per aplicació del que disposa l’art. 62.1.b) 
de la indicada  Llei 30/92, l’acte pugui semblar viciat de nul·litat. 
 
 Atès que, no obstant això, tal i com es desprèn de la Jurisprudència 
dictada sobre aquesta qüestió pel Tribunal Suprem, recollida, entre d’altres, 
en la sentència de 11 de desembre de 2001 del Tribunal Superior de Justícia 
de Balears –RJCA 2002\282, si al Ple votessin a favor d’aquest dictamen el 
número de membres de la Junta de Govern que hagués sigut suficient per 
aprovar aquest acord d’haver-se sotmès a la consideració d’aquest òrgan, ens 
trobaríem davant d’una irregularitat no invalidant, que no tindria cap 
transcendència en ordre a l’anul·lació d’un acte, des de el moment en que els 
membres de la Junta de Govern formen també part del Ple. 
 
  Atès que si bé correspon a la Junta de Govern Local la convalidació 
del referit  l’acord d’aprovació inicial, s’ha de tenir en compte que tots els 
membres que la composen també formen part del Ple de l’Ajuntament, per la 
qual cosa s’entén que estan conformes amb que l’indicat acord es convalidi per 
aquest. 
 
 Vist que en data 21 d’octubre de 2005, en el del Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya número 4494, s’han publicat les normes 
urbanístiques del Pla Especial d’adequació de l’edificació a l’àmbit del Pla 
Parcial Almeda (industrial) de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 21 
d’octubre de 2005. 
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 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això l’Alcalde-President, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Convalidar els acords adoptats per aquest Ajuntament, en 
relació al Pla Especial urbanístic de la finca número 17 del Polígon 3 (carrer 
Víctor Pradera número 20 carretera de l’Hospitalet s/núm.) del Pla Especial 
d’adequació de les condicions de l’edificació en l’antic Pla Parcial Almeda 
d’aquesta ciutat, promogut per l'empresa GRANLAND, SL, redactat per 
l'arquitecte  Ferran Vila Barceló, i propietat del Real Canal de la Infanta Doña 
Luisa Carlota de Borbón,  d’aprovació inicial pres per la Junta de Govern 
Local, el dia 23 de febrer de 2005 i d’aprovació provisional del Ple en la sessió 
que va tenir lloc el dia 28 d’abril següent. 

 
Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 

d’Urbanisme de Barcelona i transmetre-li, al mateix temps, el mencionat Pla 
Especial, a efectes de la seva aprovació definitiva, així com a l’empresa 
promotora GRANLAND, SL.” 

 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, com a Regidor-Delegat de 
l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge, es fa una explicació de la Moció, manifestant 
que ja fa temps es va aprovar en la Junta de Govern però, com ja hem explicat 
en alguna Comissió Informativa i també en aquest Ple, durant un temps la 
Generalitat publicava només els enunciats dels Planejaments que s’aprovaven.  
 
 La nova Llei d’Urbanisme fa obligatori que estigui publicat tot 
l’expedient, per tant, fins que nosaltres no hem tornat a enviar els papers una 
altra vegada a la Generalitat, no perquè els aprovi sinó perquè els publiqui, 
tots els planejaments que estàvem fent, estaven parats. Aquest en concret és 
una sèrie de naus que s’estan fent per Granland, en la carretera de 
l’Hospitalet que passa de sis naus que podia fer a vuit. I com ja fa temps que 
això està aturat, i no per culpa del privat que va presentar la llicència sinó 
perquè no podíem aprovar-ho fins que estigués publicat tot el tema de 
planejament d’Almeda, hem decidit aprofitant que hi havia el Ple i que això ho 
va publicar la Generalitat fa un parell de dies, portar-lo per urgència per no 
endarrerir més encara aquest tema i no produir-li més problemes a aquesta 
gent.  
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  En aquest moment s’absenten de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM senyor José Luis Morlanes Galindo, i la 
Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, senyora Carmen Romero López. 
 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que estan d’acord, com 
en el cas de gairebé tot el tema d’Urbanisme, però aprofitaria aquest punt 
perquè com porto saturat tots els precs i les preguntes i aprofitant que és en el 
carrer Victor Pradera, dir que en els habitatges que hi ha, s’ha produït un 
enderroc de sostres o un envà que sembla ser que ha visitat l’Arquitecte 
Municipal. Crec que alguna cosa ha passat en un habitatge, si us plau que 
s’acceleri, perquè en aqueixa zona hi ha risc d’enderrocament d’una casa.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Del Regidor del Grup Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor José Luis 
Morlanes Galindo i de la Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, senyora 
Carmen Romero López, per aplicació del que disposa l’article 128 del 
Reglament Orgànic Municipal. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i  Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Elisa Corral Lozano, Miguel López 
Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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II 

 
PART DE CONTROL 

 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 

 
  
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referent al mal 
estat del clavegueram al barri Fontsanta.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que  la higiene i la salubritat són considerades condicions 
bàsiques per a una digna convivència. 
 
 Atès que la eficàcia del sistema de clavegueram és indispensable pel 
bon funcionament  d’una ciutat. 
 
 Ateses les reiterades ocasions en què ja el grup municipal del PP ha 
presentat les queixes dels veïns del barri Fontsanta referents al mal estat del 
clavegueram de la zona i a les conseqüents inundacions que estan tenint lloc. 
 
 Atesa l’excessiva demora en la resposta a les negociacions que, 
segons fonts de l’equip de govern, aquest està duent a terme en converses amb 
l’empresa ADICSA; donat que fa temps que es venen anunciant les obres de 
recuperació. 
 
 Per tot el que s’exposa, el Grup del Partit Popular de Cornellà de 
Llobregat proposa al Ple de l’Ajuntament la següent moció: 
 
 Que des del consistori es dirigeixi una carta formal als responsables 
de la Conselleria de Medi Ambient de la Generalitat de Catalunya i a 
l’esmentada empresa ADICSA, sotasignada pels representants de tots els 
grups municipals exigint la immediata solució al persistent problema que, 
molt probablement comportarà complicacions greus si se segueix ometent.”   
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que, com tots teniu la Moció i és una Moció molt senzilla, on no hi 
ha grans paraules, aquí simplement hi ha el que hem dit vàries vegades i és 
un tema que juntament amb altres importants queixes de la ciutadania de 
Fontsanta, tal com el tancament d’ambulatoris en vacances, brutícia en els 
carrers, falta de fumigació i reg dels arbres, el Grup del Partit Popular ha 
portat vàries vegades al Ple en forma de pregunta o com a prec. Doncs avui ho 



70 

portem com a Moció, perquè volem que tots els partits es posicionin per 
solucionar-lo i de passada saber on estem cadascú. 
 
 Quan van començar les queixes sobre el mal estat o se’ns van fer 
arribar a nosaltres les queixes del sistema de clavegueram, aleshores 
governava en la Generalitat CiU, parlem de fa temps. Aleshores se’ns va dir 
que qui ho havia de resoldre eren ells o en tot cas l’empresa de construcció 
Adigsa dependent de la Generalitat i que l’Ajuntament no pagaria els plats 
trencats. 
 
 Nosaltres entenem que no hem de pagar els plats trencats, però sí 
que hem de vetllat perquè els seus ciutadans/es tinguin un sistema de 
clavegueram que garanteixi la legítima salubritat i higiene, i això sí que li 
correspon a aquest Ajuntament que és el que -com hem pogut veure abans- 
cobra els impostos, i l’IBI inclòs. 
 
 Per tant, i en base també i en coherència amb el que hem dit, en 
gastar els diners de la ciutadania en coses que pertanyin a l’Ajuntament, i com 
això, tant quan governava CiU com quan governa el PSC, pertany a la 
Generalitat, demanem que des d’aquest Ajuntament s’adreci una carta 
contundent a la Conselleria de Medi Ambient i a l’empresa Adigsa, -la qual i 
segons el nostre entendre s’està engronxant d’una manera bastant nefasta  
amb aquest tema- perquè donin solució immediata a aquest problema i que 
exigim el començament de les obres. 
 
 Crec que hem de donar suport a aquest tema perquè hi ha un grup 
de persones en Fonsanta que està patint massa temps inundacions en les 
plantes baixes, molèsties i, a més, despeses perquè quan entra l’aigua tot el 
que troba ho fa malbé. Per tant, crec que hem de ser un ajuntament coherent i 
en aquest tema hem de “fer pinya” perquè se solucioni i deixar-nos de 
converses perquè penso que les converses s’han d’esgotar, se’ls ha d’estirar les 
orelles, sigui qui sigui, CiU o PSC, dóna el mateix. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal d’ICV-EA-EPM, senyora Carmen Romero López.  
 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que votarem en 
contra de la Moció si el PP no opta per retira-la, perquè en aquest tema 
nosaltres portem molt temps treballant junt amb la Generalitat de Catalunya 
perquè s’arregli.  
 
 És un tema difícil d’arreglar i s’ha de fer una despesa bastant 
important en aquesta obra.  
 
 Durant aquest any han estat treballant un grup d’arquitectes  de la 
Generalitat de Catalunya junt amb els enginyers municipals per intentar 
donar una sortida tècnica als problemes que té aquest barri. 
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 Nosaltres teníem concretat que les obres s’haurien de començar, 
més o menys, en aquest últim trimestre de l’any. Hem comentat a Adigsa que 
necessitàvem una concreció per escrit dels seus compromisos i ens han fet 
arribar una carta que diu: “Pel que fa referència a les obres del barri de la 
Fonsanta, li comunico que s’ha procedit a la contractació de les obres per 
l’arranjament de les sortides del clavegueram de dos locals situats al carrer 
Penedès, 3, i al carrer Conca de Barberà, 3, i l’arqueta de sortida d’un bloc, al 
carrer Terra Alta núm. 2 per un import aproximat de 40.000 euros. L’inici de 
les obres es durà a terme durant la primera quinzena del mes de novembre. 
 
 Pel que fa referència al clavegueram del barri de Fontsanta, li he de 
comunicar que s’està redactant, mitjançant un tècnic extern, el corresponent 
projecte amb la intenció de poder presentar-lo als Serveis Tècnics Municipals 
a mitjans de desembre d’enguany, i, un cop revisat, procedir a la seva licitació 
el gener de 2006 per començar l’execució de les obres el primer trimestre de 
2006.” 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el senyor Martínez manifestant que 
les obres més importants, les més urgents que són les d’aquests locals 
començaran en la primera quinzena del mes vinent i la reparació total del 
barri en el primer trimestre i així ens ho han dit per escrit. Per tant, crec que 
la Moció ja no té cap sentit perquè això que demanava la Moció ja està fet, per 
tant, si la retira el PP millor i sinó haurem de votar en contra. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el 
PP no retirarà la Moció perquè en sessió celebrada el dia 29 de gener de 2004, 
el PP feia el mateix prec, o sigui la moció en forma de prec, i vostè em 
contestava “...vol dir dues coses, una, que el que et vaig passar està comprovat 
pels inspectors i, per tant, és així, una altra cosa és la percepció que puguin 
tenir els veïns...”. Segons això, puntualitza la senyora Espinosa, els veïns 
mentien i els inspector tenien raó. 
 
 “...quant a les clavegueres, pel fet d’haver comprat uns pisos de 
protecció oficial, no vol dir que l’administració sempre els hi hagi de pagar 
coses. L’escomesa des de l’escala a la xarxa de clavegueram municipal depèn 
dels propietaris i sempre ha depès dels propietaris, que en el seu dia fossin 
pisos de protecció oficial no vol dir res. La Generalitat durant temps va anar 
arreglant coses, amb quina prioritat?, ....” No continuo llegint perquè no cal, 
aquí hi ha una còpia i si els veïns la volen, doncs  jo la passaré perquè no vull 
fer demagògia amb el que vostè va dir aquell dia i, en base a això, no retiro la 
Moció. 
 
 Continuo dient que això és d’una gran urgència perquè s’estan 
inundant plantes baixes on viuen persones i se’ls fa malbé les seves 
pertinences i són coses que han de tornar a comprar, i com les han de pagar 
ells i ja ho han fet vàries vegades, fins que no vegi les obres no em creuré que 
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aquests senyors ho arreglaran perquè porten 3 o 4 anys dient el mateix, per 
tant, mantinc la Moció i votin-la en contra. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor José Luis Morlanes Galindo.  
 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que vol posar les coses al seu lloc. La Moció el que demana és que 
es faci una gestió i les gestions estan fetes perquè no depèn d’aquest 
Ajuntament fer aquestes obres. I ens sembla una vergonya?, doncs sí, el 
primer, a mi. Que em sembla una “tomadura de pelo”?, el primer, a mi. Què 
em semblen uns impresentables els senyors d’Adigsa?, doncs sí, el primer a 
mi. Ara bé, no ens hem d’equivocar a la porta que truquem.  
 
 El que es demana a la Moció és que es facin unes gestions i 
aquestes gestions s’han fet, s’han posat unes dates i nosaltres l’únic que 
esperem és que aqueixos que fins ara no han complert, doncs que ho facin. No 
tenim cap altra cosa que fer que esperar, perquè no depèn de nosaltres, depèn 
d’una altra administració. El treball està fet i com està fet no es pot votar la 
Moció, i si vostès la mantenen em sembla molt bé. Tan impresentable com li 
sembla a vostè, també m’ho sembla a mi, ara bé, la Moció diu el que diu, i no 
és el senyor Antonio Martínez ni cap dels regidors que estem aquí els 
responsables de què això no es faci.     
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, referida a la 
creació d’una comissió encarregada de reglamentar l’ús dels cabals 
públics destinats a propaganda i publicitat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que el govern de  la ciutat té tot el dret de fer ús de les 
partides incloses en el Pressupost Municipal dedicades a propaganda i 
publicitat, donat que van ser presentades i aprovades. 

 
 Atès que en els propers mesos es procedirà al debat i aprovació dels 
pressupostos pel proper exercici. 
 
 Atès que considerem que, amb tot, el nostre Ajuntament s’hauria de 
dotar d’un reglament regulador de la participació en els òrgans d’informació i 
difusió municipal per tal d’evitar malbaratar diners públics, i fer les despeses 
necessàries en publicitar allò que l’Ajuntament fa en benefici de la ciutadania.    

 
 Atès que s’han d’evitar les promocions personals, publicacions 
innecessàries o informacions esbiaixades. 
 
 Atès que la redacció d’aquesta reglamentació oferiria a la ciutadania 
un exemple de seny i voluntat de millora de la institució municipal i alhora 
ens proporcionaria més credibilitat. 
 
 Atès que el resultat permetria gaudir d’una norma de comportament 
per als propers anys que, sens dubte, permetrien un millor funcionament, tant 
pel que fa al govern com a l’oposició, i a llurs relacions, en benefici de la 
nostra institució municipal.   
 
 Per tot això, sol·licitem al plenari prendre el següent  
 

ACORD 
 
 ÚNIC.- La creació d’una Comissió formada pel conjunt dels Grups 
Municipals encarregada de la redacció d’un reglament per a l’ús i destinació 
dels cabals públics invertits en propaganda i publicitat continguts en el 
Pressupost Municipal.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que 
aquesta Moció en certa mesura ja l’havíem presentat però creiem que donades 
diverses situacions era un bon moment –com a mínim- de tornar a obrir una 
mica el debat. 
 
 Voldria remarcar que a l’últim punt de la part expositiva de la Moció 
la situació ha canviat, hi ha una llei de protecció de dades que ens afecten, el 
tema de les pàgines web, que no fa molts anys que s’estan utilitzant i fa que la 
comunicació arriba via altres mitjans com poden ser correus electrònics i, per 
tant, tots aquests mitjans són actualment mitjans de comunicació i hauríem 
de reglamentar-lo i posar-nos a l’alçada del moment.  
 
 Per tant, només demanem un acord que seria la creació d’una 
Comissió formada pel conjunt dels Grups Municipals encarregada de la 
redacció d’un reglament per a l’ús i destinació dels cabals públics invertits en 
propaganda i publicitat continguts en el Pressupost Municipal. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, en principi, el 
nostre Grup votaria en contra de la Moció perquè la discussió del ROM es va 
mantenir quan es va mantenir, i una de les coses per les quals el Grup d’ERC-
AM va votar en contra del ROM és perquè plantejava la creació d’aquesta 
Comissió i van rebutjar-la. Per tant, nosaltres seguim pensant el mateix que 
pensàvem quan vam discutir el ROM, que no fa falta perquè -com vam dir en 
la discussió del ROM- per fer això està la Junta de Portaveus i el Ple. Entenc 
que Esquerra Republicana es manté en la mateixa posició que quan es va 
discutir el ROM i nosaltres mantenim com a Grup Socialista la mateixa posició 
que quan el ROM, per tant no estem d’acord en crear la Comissió i votarem en 
contra. 
 
  Seguidament pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que no creuen que es faci 
un mal ús de les partides per a publicitat. Crec que el Govern Municipal té 
prou seny amb els cabals públics per gastar-los com cal i, per tant, votarem en 
contra d’aquesta Moció. 
 
 Acte seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, en coherència amb el 
que diem i amb el que critiquem, donarem suport a aquesta Moció perquè és 
pràcticament el que nosaltres diem. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que li sembla 
que la discussió es va fer quan el ROM, on es recull tota la qüestió sobre la 
publicitat i els mitjans de comunicació, per tant, és una Moció que no té sentit 
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en aquest moment, si no és per tornar per no sé quantes vegades a voler fer 
una comissió per controlar coses, i per això no donarem suport a aquesta 
Moció. 
 
 Acte seguit intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
dir que vol recordar una cosa només, i és que en el tema de propaganda jo no 
recordo cap partida, -potser m’equivoco- al pressupost de l’Àrea que té aquesta 
responsabilitat, està totalment segregada per partides a les àrees i als 
projectes que afecten, no són partides genèriques. Ho dic perquè es pot veure 
tranquil·lament quines són les àrees i els motius pels quals es fan aquest tipus 
d’opuscles, cartells o bé alguna revista. 
 
 Això ho comento per deixar clar que la transparència 
pressupostària existeix i, en tot cas, si en algun lloc s’ha de discutir, doncs bé, 
-tal com ha dit el Portaveu del Grup Municipal Socialista- està la Junta de 
Portaveus o està el Ple. 
 
 Novament intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que ja suposava que es votaria 
en contra, però en tot cas, per l’aportació que feia el senyor Alcalde en el tema 
de què queda especificat en quines partides pressupostàries queda desglossat 
el tema de la comunicació, si després, quan es liquida el pressupost, en lloc de 
liquidar-lo globalment ens ho detallessin allà, realment llavors sí que podríem 
fer un seguiment acurat del que són les despeses en la comunicació. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol i Gilabert. 
 
 
 
 
 3.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que des de l’últim Ple del mes de setembre, han estat 8 
les dones mortes víctimes de la violència de gènere. Durant l’any 2005 van ser 
mortes 64 dones dins l’àmbit familiar, 2 dones per agressió sexual 1 dona per 
tràfic de dones i prostitució i 7 menors.  
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 
 
   Tot seguit intervé el senyor Alcalde per informar que el Grup 
Municipal d’ERC-AM, ha presentat dues preguntes les quals han estat 
contestades per escrit, i la primer pregunta diu el següent: 
 
 “Atès que l’article 38.1 de la llei 13/82, de 7 d’abril, d’Integració 
Social dels minusvàlids, (LISMI) estableix que les empreses públiques i 
privades que tenen contractats un número de treballadors fixos que excedeixi 
de 50 estan obligades a contractar un número de treballadors minusvàlids no 
inferior al 2 per 100 de la plantilla. 
 
 Atès que l’Ajuntament de Cornellà, inclosa Radio Cornellà i l’Institut 
Municipal d’Educació, té, 624 persones en plantilla  (dades del mes d’agost), 
voldríem saber si entre aquests treballadors, n’hi ha 13 de minusvàlids (el 
2%),  cosa que significaria que complim amb el mínim que disposa la llei, si 
superem aquest nombre, o si, pel contrari, la incomplim.” 
 
 
 Aquesta pregunta ha estat contestada pel senyor Alcalde i diu el 
següent: 
 
 “En resposta a la seva pregunta referent al compliment o no per part 
d’aquesta Administració Local del que preveu l’article 38.1  de la Llei 13/82, 
de 7 d’abril d’Integració Social dels minusvàlids, haig de manifestar-li el 
següent:  
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1.- L’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, inclosos els seus Organismes 
Autònoms, no solament presten serveis més de 13 persones amb 
una disminució superior al 33% de les seves condicions com preveu 
la normativa vigent, situant-se el percentatge de persones amb 
aquesta característica en un 2,56% sobre la plantilla, sinó que 
també té establert un lloc de treball exclusiu per persones amb un 
percentatge superior a l’esmentat.  

 
2.- A més del compliment de l’esmentada quota, haig de recordar-li que 

aquesta Corporació té una sensibilitat especial en aquest tema, i la 
prova d’això va ésser la creació i manteniment de l’empresa 
municipal TECSALSA, que un dels seus objectius és la integració 
d’un col·lectiu amb una disminució molt concreta i complexa.  

 
3.- La manca de compliment del que preveu l’esmentada disposició, 

impossibilitaria a aquest Ajuntament poder optar a diferents 
convocatòries públiques de subvencions d’altres administracions 
que requereixen aquesta acreditació, i òbviament l’Ajuntament ha 
presentat tots aquells projectes d’interès per la ciutat que s’han 
convocat i que requerien aquest tipus de requisit, i en cap cas la 
resolució ha estat denegada per no poder acreditar-se la quota de 
persones mínima exigida amb aquestes característiques, que 
treballen en aquesta Entitat i en els seus Organismes Autònoms.  

 
 Esperant haver donat plena resposta a la seva pregunta, rebi una 
cordial salutació.” 
 
 La segona pregunta diu el següent: 
 
 “El Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya prega que 
li siguin contestades per següents preguntes sobre la tendència que hi ha a les 
escoles públiques de primària de Cornellà de substituir la celebració de la 
festa de la castanyada per la de “halloween” 
 
 Atès que hem sabut que aquesta tendència existeix, per queixes que 
pares i mares que porten els seus fills i filles a l’escola pública de Cornellà, ens 
han fet arribar. 
 
 Voldríem saber: 
 
 Primer.- Si a la regidoria d’ensenyament li consta aquesta 
tendència. 
 
 Segon.- Perquè si a les escoles bressol es celebra la festa de la 
castanyada, a primària es passa a celebrar una festa anglosaxona, com és el 
“halloween”? 
 
 Tercer.- Qui és el responsable d’aquest canvi de criteri?” 
 



78 

 La resposta a aquesta pregunta ha estat realitzada pel Regidor 
d’Educació, i diu el següent: 
 
 “Des de fa temps, l’escola pública de Cornellà s’ha caracteritzat, 
entre d’altres coses, per un treball permanent en la defensa i divulgació de les 
tradicions catalanes. Tant és així que moltes d’aquestes activitats reben el 
suport d’entitats i institucions de la ciutat.  
 
 L’Ajuntament, en aquest sentit, sempre ha donat suport a aquest 
tipus d’iniciatives, per a la qual cosa desenvolupa programes específics, tot i 
que, com vostè sap, l’Administració local no té competències en els programes 
pedagògics que imparteixen els centres educatius de primària. Aquestes 
competències estan en mans de l’Administració educativa, que no és altra en 
el nostre cas que la Generalitat de Catalunya. 
 
 Atenent les seves preguntes de manera concreta, li manifesto el 
següent: 
 

1.- No ens consta en aquesta Regidoria l’existència a les escoles 
públiques de Cornellà d’una tendència a substituir la festa de la 
Castanyada per cap altra celebració. No està passant en cap centre. 

 
2.- Les escoles bressol de Cornellà, com vostè sap, depenen directament 

d’aquest Ajuntament i per tant els programes educatius que s’hi 
imparteixen han estat elaborats per tècnics municipals. No succeeix 
el mateix amb els programes de les escoles públiques de primària, 
ja que els fixa la Conselleria d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya. 

 
3.- Tenint el convenciment que, pel que fa a la celebració de la festa de 

la castanyada i a la resta de tradicions catalanes, en el seu marc de 
competències, aquest Ajuntament no té cap intenció de canviar els 
actuals programes. És d’esperar que l’Administració educativa 
catalana, és a dir, la Conselleria d’Educació de la Generalitat, 
segueixi el mateix criteri.” 

  
 
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, 
com a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, dient que voldria fer un prec 
que llegiré i passaré còpia a la Secretària per tal que el pugui arxivar, i diu el 
següent: 
 
 “El Grup Municipal formula el següent prec que fa referència als 
actes que l’Ajuntament organitza directament a través dels Consells 
Municipals o bé, en col·laboració amb altres entitats, com és el cas de la 
desfilada, recentment celebrada, ara fa tot just quinze dies a l’Auditori “La 
Memòria està de Moda. 
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 Quedi clar que anomenem aquest acte perquè és l’exemple del què 
preguem que no es torni a repetir i no perquè vulguem posar llenya al foc en 
un acte que, per diferents motius, no va tenir l’èxit d’altres edicions. 
 
 La presentació, a càrrec de locutores de la Radio Municipal  fou 
realitzada íntegrament en castellà, des de la benvinguda amb “buenas noches, 
bienvenidos”, fins al comiat. Ni una paraula en català. 
 

 El fet de castellanitzar els actes públics municipals, ens preocupa 
profundament fins a l’extrem de ratllar la indignació. Indignació que voldríem 
encomanar a tots i cadascun dels regidors, però especialment a l’alcalde i a la 
regidoria de normalització lingüística, que, a més d’elaborar i consensuar 
reglaments d’ús de la llengua, hauria de vetllar  perquè es compleixin els 
reglaments que entre tots aprovem, perquè, tal i com s’estableix en el article 
1.4.: “L'Ajuntament de Cornellà de Llobregat vetlla perquè en els ens i les 
activitats en què participi mitjançant convenis, consorcis, fundacions o altres 
formes de relació, s'hi apliquin els criteris establerts en aquest Reglament”, i 
per tant, que el català hi tingui una presencia, com a mínim, “normal”, la qual 
cosa implica que ha de tenir alguna presencia, el que és inacceptable és que 
no en tingui cap.” 
   
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que els precs no donen dret a deliberació, però vull explicar una 
cosa, perquè val la pena que sàpigues on has de llegir aquest prec, ja que t’has 
equivocat de lloc, perquè aquí no organitzem res, d’això ho organitza una 
entitat. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que ha 
fet precs i preguntes per escrit dels quals espero la resposta. 
 
 Hi ha un prec que el deixo per quan m’ho contestin que fa 
referència a l’accés al registre de l’Ajuntament, que l’he fet bastant 
documentat legalment i quan tingui la contestació, el PP prendrà accions si no 
se’ns contesta com esperem. 
 
 El prec diu el següent: 
 
 “L’article 23.1 CE reconeix a tots els ciutadans “el dret a participar 
en els assumptes públics, directament o per mitjà de representants, 
lliurament escollits en eleccions periòdiques per sufragi universal”, ja que 
aquesta norma garanteix no solament l’accés igualitari a les funcions i càrrecs 
públics (art. 23.2 CE), sinó també què, els que hagin accedit als mateixos es 
mantinguin en ells sense pertorbacions il·legítims i els desenvolupin en 
conformitat amb el que la Llei disposi (STC 32/1985, de 6 de març), ja que 
d’altra manera la norma constitucional perdria tota eficàcia si, respectat 
l’accés a la funció o càrrec públic en condicions d’igualtat, el seu exercici 
pogués resultar mediatitzat o impedit sense remei jurídic. Aquest dret 
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fonamental de l’article 23.1 resulta inseparable del 23.2 CE quan tracti 
supòsits de peticions deduïdes per representats municipals en defensa de 
l’exercici de les seves funcions, ja que això comporta també el dret mateix dels 
ciutadans  a participar a través de la institució de la representació en els 
assumptes públics (SSTC 10/1983, de 21 de febrer, i 32/1985, de 6 de març, i 
la ja copiosa jurisprudència de la Sala Tercera del Tribunal Suprem a través 
de les seves sentències de 5 de juny de 1987 (R.4004), 8 de juliol de 1986 
(R.Ar. 4227, 1978 i 2836), 16 de desembre (R.7158), 14 de setembre de 1987 
(R. 6003) i 5 d’octubre de 1987 (R.6701)).  
 
 El dret fonamental de l’article 23.1 CE és un dret de configuració 
legal i, en conseqüència  compet a la Llei, comprensiva dels reglaments 
municipals, el ordenar els drets i facultats que corresponen als diferents 
càrrecs i funcions públiques. Un vegada creats per les normes legals aquests 
drets i facultats, aquests queden integrats en  el status propi de cada càrrec, 
amb la conseqüència de què podran els seus titulars, a l’empara de l’article 
23.1 CE, defensar davant els òrgans judicials el “ius in officium” que 
considerin, inclosos els provenents del propi òrgan en el que se integrin els 
titulars del càrrec (SS.TC.161/1988, de 20 de novembre, 181/1989, de 3 de 
novembre, 36/1990, d’1 de març, 196/1990,  i 205/1990, de 13 de desembre). 
 
 L’article 77 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, estableix que “tots els 
membres de les corporacions locals tenen dret a obtenir de l’alcalde o 
president de la Comissió de Govern quants antecedents, dades o informacions 
obrin en poder dels serveis de la Corporació i resultin precisos per al 
desenvolupament de la seva funció”.  
 
 L’article 14.1 ROF regula l’abans esmentat dret de forma idèntica a 
al ressaltat a l’anterior paràgraf, entenent-se concedit l’accés a les 
informacions per silenci administratiu transcorreguts cinc dies (article 14.2 
ROF), especificant-se aquest dret en la consulta i examen dels expedients, 
llibres i documentació en general, bé en l’arxiu general o en la dependència on 
es trobi, ja sigui mitjançant el lliurament dels mateixos o còpia al membre de 
la Corporació interessat (article 16 ROF). 
 
 Per la seva part l’art. 164 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya en el seu punt 1 determina “Tots els membres de les corporacions 
locals tenen dret a obtenir de l’alcalde o alcaldessa o del president o 
presidenta, o de la Comissió de Govern, tots els antecedents, les dades o les 
informacions que són en poder dels serveis de la Corporació i són necessaris 
per al desenvolupament de llur funció”. 
 
 Quant a les restriccions la normativa catalana segueix les pautes 
dels ROF: 
 
 164.3 En els altres casos, la sol·licitud d’informació s’entén com 
acceptada per silenci administratiu si no es dicta resolució denegatòria en el 
termini de quatre dies a comptar de la data de presentació de la sol·licitud. En 
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qualsevol cas, la resolució denegatòria s’ha de motivar, i només es pot 
fonamentar en els supòsits següents: 
 

a) Quan el coneixement o la difusió de la informació pugui vulnerar 
el dret constitucional a l’honor, la intimitat personal o familiar o 
la pròpia imatge. 

 
b) Quan es tracti de matèries afectades per la legislació general 

sobre secrets oficials o per secret sumarial. 
 
 164.4 El que disposen els apartats anteriors s’entén sens perjudici 
de l’obligació de facilitar a tots els membres de la Corporació la documentació 
íntegra de tots els assumptes inclosos a l’Ordre del Dia de les sessions dels 
òrgans col·legials, des del mateix moment de la convocatòria. Quan es tracti 
d’un assumpte inclòs per declaració d’urgència s’haurà de distribuir, com a 
mínim, la documentació indispensable per poder tenir coneixement dels 
aspectes essencials de la qüestió sotmesa a debat. 
 
 164.5 Els membres de la Corporació tenen dret a obtenir còpia de la 
documentació a la qual tenen accés. Aquesta còpia es pot obtenir en format 
paper o bé en el suport tècnic que permeti d’accedir a la informació requerida. 
 
 164.6 Els membres de la Corporació han de respectar la 
confidencialitat de la informació a què tenen accés per raó dels càrrec si el fet 
de publicar-ho pot perjudicar els interessos de l’ens local o de tercers. 
 
 Així doncs, gaudint el dret d’un regidor a obtenir informació de 
cobertura constitucional, legal i reglamentària sent l’esmentada informació 
essencial per al degut exercici de les funcions de fiscalització i control de la 
gestió municipal, resultarà contrària a dret el no proporcionar a aquest regidor 
la informació sol·licitada, màxim tenint en compte l’adequació d’aquesta a la 
funció pròpia d’un regidor. 
 
 A aquesta apreciació no s’oposa la sentència d’aquesta Sala 
674/96, de 23 de juliol, ja que tracta d’una qüestió diferent qual és el 
lliurament de “totes les resolucions que s’adoptin” que, òbviament, ni per la 
naturalesa de l’objecte pretès ni per la forma i temps de sol·licitar-lo i pel seu 
caràcter genèric s’apartava de la previsió reglamentària de l’article 84 ROF, 
sent desestimada tal pretensió per aquest Tribunal per entendre que no eren 
precises per a la funció pública a desenvolupar. 
 
 L’exercici legítim del dret d’informació de quants assumptes 
accedeixen a l’ajuntament a través del registre general no suposa un obstacle 
per als òrgans de govern municipal ja que això tan sols pot afectar a la 
transparència i fidel coneixement de quants assumptes entren a la seu 
municipal, al marge de què, coneguts per quins desenvolupen la funció 
pública de regidors, exerciten una posterior petició d’informació dels 
documents/expedients als que els assentaments registrals donin causa. 
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 No hi cap per part del govern municipal predeterminar la informació 
que resulti precisa i útil per a un regidor i la seva funció, sense que es puguin 
admetre raons de seguretat o intimitat per denegar una informació registral ja 
que això sembla oblidar el caràcter públic del registre general d’entrada 
d’assumptes, sense perjudici del caràcter reservat que pugui atorgar-se a 
determinats documents/expedients, l’accés del qual podrà ser denegat 
mitjançant resolució motivada (article 37.2, 4 i 5 Llei 30/1992, de 26 de 
novembre). 
 
 Les restriccions hauran, així doncs, de reduir-se a específics 
supòsits d’interès públic, venir referides a documents o expedients en allò que 
exitan altres drets o interessos legítims en conflicte, però no podrà limitar-se el 
dret a la informació general que proporciona el registre general previst a 
l’article 38 llei 30/1992, al que podrà accedir qualsevol regidor per obtenir 
informació relativa als assentaments de tots els escrits i comunicacions que es 
presentin o es rebin a l’Ajuntament. 
 
 En base a aquests antecedents, aquest regidor  
 

SOL·LICITA 
 
 Primer.- L’accés, en periodicitat setmanal, al registre general 
d’aquesta Corporació amb la finalitat de conèixer els documents que constin 
en els seus assentaments diaris, tant d’entrada com de sortida, i puguin ser 
d’interès per a la gestió política del Grup Municipal del Partit Popular de 
Cornellà de Llobregat.”  
        
  
 L’altre prec que he fet per escrit és per les reiterades queixes dels 
veïns del passatge Cristòfol Llargués. 
 
 
 El prec diu el següent: 
  
 “M’adreço a vostè per fer-li arribar les queixes, ja reiterades, de la 
comunitat de propietaris i llogaters del passatge Cristòfol Llargués. Aquest 
col·lectiu de ciutadans/es anteriorment s’han adreçat a l’Ajuntament per 
expressar el seu malestar pels continus sorolls i molèsties causades pels jocs 
de pilota contra els baixos dels edificis limítrofs a la placeta situada en 
l’esmentat carrer. Aquesta servidora ha portat a Ple varies vegades les 
mateixes queixes; avui de nou m’adreço a vostè per instar-li a què prengui 
mesures eficaces contra el que considerem una vulneració dels drets d’aquests 
ciutadans/es. 
 
 Entre les múltiples cartes que aquest grup ens ha fet arribar, i que 
jo de nou vaig a posar a la seva disposició, hi ha una que recull de forma 
exacta quines són totes aquestes denuncies: 
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• Nens que juguen a pilota, malgrat la prohibició feta per 
l’Ajuntament mitjançant una senyal, i que donen cops a les 
finestres dels primers pisos amb el risc d’una trencada  dels 
cristalls. 

• Cotxes en doble filera que impedeixen l’entrada dels serveis 
d’emergència. 

• Col·locació de taules, sembla ser sense permís, d’un bar situat en 
els baixos de l’immoble núm. 2 anomenat “El Rinconcillo” i que 
produeix molèsties i sorolls fins altes hores de la nit en període 
d’estiu. 

• Nens, els pares dels quals es troben dins de l’esmentat local, juguen 
i criden en el carrer fins entrada la matinada. 

 
 En les anteriors ocasions en les que ens hem adreçat, el aleshores 
Tinent d’Alcalde de Via Pública, deia que aquestes queixes eren producte 
d’una sola persona qualificada pel mateix com a “conflictiva”. Per les 
instàncies que m’han fet arribar acompanyades de firmes amb DNI inclosos, 
de les quals t’adjunto una còpia, es dedueix que això no és cert, ja que hi ha 
molta gent que fa les mateixes queixes. Per tant, sol·licito que s’intervingui 
d’immediat en aquest assumpte i s’acabi d’una vegada amb el problema.”      
 
 És un prec amb el que m’adreço a l’Alcalde per fer-li arribar les 
queixes acompanyades d’unes signatures i d’instàncies -des de fa temps- 
d’aquesta comunitat i de vàries comunitats del passatge Llargués, és un tema 
de convivència, de nens que juguen a la pilota, cotxes en doble filera que 
impedeixen l’entrada de vehicles d’emergència. 
 
 És poc el que jo vaig posar però sí que vaig entrar en el registre una 
altra vegada tota la documentació que ells m’han fet arribar perquè hi ha 
vàries coses més, com col·locació de taules d’un bar que hi ha en els baixos 
d’un dels blocs a altes hores de la nit amb els consegüents sorolls i molèsties, i 
nens que els pares es troben en l’esmentat local que juguen i criden al carrer 
fins a altes hores de la matinada, quan per altre costat, aquests nens haurien 
d’estar al llit com correspon a l’edat que tenen. 
 
 Crec que les instàncies que hem fet arribar i que anteriorment 
aquestes persones havien fet arribar també a l’Ajuntament, ens denen una 
visió totalment diferent de com se’ns exposava això. 
 
 Aleshores el prec és que atès que hi ha molta gent que durant molt 
temps ha fet moltes queixes sobre diferents temes, jo sol·licito que 
s’intervingui també d’immediat en aquest assumpte i s’acabi d’un vegada amb 
el problema. Com és un prec jo he fet arribar tota la documentació i la poso a 
la seva disposició. 
 
 Després tinc dues preguntes, una sobre el tema de l’IBI, de la 
revisió del cadastre i de l’oficina que s’ha posat a disposició de la ciutadania. 
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 Tinc munts -i ho dic amb tota humilitat, senyor Morlanes- de 
reclamacions de persones que s’adrecen a l’oficina del PP, on se’ls hi posen 
bastants metres i la pregunta és: qui ha fet aquest estudi del cadastre, quina 
empresa, Hisenda, el Cadastre, l’Ajuntament?. M’agradaria saber qui és. Per 
què han posat en tots els rebuts més metres dels que en realitat són?, –per si 
no ho sabia vostè- bastants més metres, a mi m’han col·locat un pis de més. 
Aquí en els rebuts que porto hi ha 4, 6 o 10 metres. 
 
 El problema és quan aquestes persones van a reclamar perquè no 
estan d’acord, ja que no coincideixen les dades que aquests senyors tenen i 
que no sé d’on ho han tret,  perquè m’han fet arribar dades d’una escala, del 
Registre de la Propietat amb coeficients que no coincideixen per a res, perquè 
ells diuen 47 i el nou rebut diu 54, i ells diuen -i en això és on m’escandalitzo- 
que facin un plànol segellat pel Col·legi d’Arquitectes. Si estem en estalviar 
diners i facilitar la labor a la ciutadania, doncs ¡quina manera de facilitar la 
labor si a cada un que hi va li envien al Col·legi d’Arquitectes!, ¡menuda 
comissió ens passarà a l’Ajuntament de Cornellà el Col·legi d’Arquitectes, 
perquè tindran una feinada que no vegis!.    
 
 Aleshores aquesta és la pregunta, quina empresa?, com ho han fet i 
amb quin criteri?, perquè no coincideixin els metres. De moment és la queixa 
més majoritària de tota la ciutadania. 
 
 També vull fer una pregunta, i haig de dir que abans de fer-la  m’he 
pres un Almax perquè haig de reconèixer que em fa mal l’estómac. 
Reiteradament he portat a aquest Ple queixes sobre certes activitats d’algun 
empresari d’aquest poble en referència a la construcció de pisos i amb el què 
passava per Almeda fa anys, i avui és al contrari, avui vinc a demanar 
explicacions d’un tema que ha saltat avui i que es comentava en la Comissió 
d’Hisenda, i sembla ser que una emissora estava molt nerviosa però jo no vaig 
voler entrar en debat, i era el tema que porto avui.  
 
 Se m’ha fet arribar una querella criminal a un funcionari o 
funcionària d’aquest Ajuntament que ha estat admesa a tràmit i jo demano en 
aquest prec que es faci una Comissió d’investigació. 
 
 En aquest moment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per interrompre a la senyora Espinosa i preguntar-li si fa un prec o 
una pregunta. 
 
 La senyora Espinosa respon que pregunta, que se li doni una 
explicació. 
 
 El senyor Alcalde li diu, doncs bé,  aquesta és la pregunta. 
 
 Pren la paraula seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que respecte a la primera pregunta sobre el cadastre, 
haig de dir una cosa i és que tant l’empresa contractada com els tècnics que 
treballen en la Gerència del Cadastre –perquè això depèn del Ministeri 
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d’Economia i Hisenda- són els mateixos que estaven quan estava a l’inici 
d’aquest treball el Partit Popular, això t’ho deixo clar. 
 
 A continuació intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que ha presentat 
un prec per escrit que diu el següent: 
 
 “El Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, prega a tots els Grups 
Municipals d’aquest Consistori i especialment a l’ Equip de Govern d’aquest 
Ajuntament de Cornellà: 
 
 Que d’acord amb la moció d’adhesió a la campanya “PobresaZero”, 
aprovada per unanimitat en la darrera sessió d’aquest ple del mes de 
setembre, i tot donant compliment del segon acord que diu textualment: “La 
difusió d’aquesta campanya a la nostra ciutat, tot promovent el 
desenvolupament d’accions”, proposem que es considerin les següents accions 
en les actuacions municipals: 
 

a) Que s’incloguin en els lots de Nadal adreçats al personal funcionari 
de l’Ajuntament aliments o productes de l’anomenat “Comerç just” 
(vi, xocolata, cafè, galetes...) 

 
b) Que les felicitacions per les festes de finals d’anys de tots els partits 

polítics que no es facin per correu electrònic, utilitzin postals 
procedents d’organitzacions solidaries. 

 
c) Que s’introdueixin en les màquines “vending” de les dependències 

municipals productes de comerç just. 
 
d) Que, sempre que sigui possible, en les celebracions diverses es 

contracti empreses de catering que siguin entitats d’iniciativa social, 
sobretot les promotores d’inserció de col·lectius amb especials 
dificultats d’accés al mercat laboral i que utilitzin productes 
ecològics i sostenibles. 

 
e) Que cada grup polític destini el seu 0,7% o l’u per cent (1%) dels 

seus ingressos anuals a donar suport a projectes de solidaritat i 
cooperació.” 

 
 Evidentment tot això ha d’estar sempre dins del que marca la 
legalitat i les lleis que en aquest moment hem de complir.  
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i cinquanta minuts, 
de la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 


